
SÜPER Lig'e 
yükseldikten sonra İlçe 
Stadı kriterlere uymadığı 
için maçlarını  
Manisa'da oynayan  
Akhisar 
Belediyespor'da, 
yönetim kombine bilet 
satışına yeni stat 
tamamlandıktan sonra 
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Manisa'nın en güzel 
camilerinden biri olmaya 
hazırlanan Yunusemre 
Belediye Meydan Camisi 
için çalışmalar başladı. 
Makamında  Camii 
Yaptırma ve Yaşatma 
Derneği yönetimini 
ağırlayan Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, kente 
yakışır bir ibadethane 
kazandırmanın 
mutluluklarını 
yaşadıklarını söyledi.

Kerem Kamal, Dünya Şampiyonu Oldu

5 kiloda mücadele eden Kerem 
Kamal, ilk maçında Moldovalı, çeyrek 
finalde Gürcistanlı ve yarı finalde ise 
Özbekistanlı rakiplerini tek tek tek 
devirerek finale kadar yükseldi. 
Finalde Kırgizistanlı rakibi Zholaman 
Sharshenbekov ile karşılaşan Kerem 
bu rakibini de 12-3 skorla sayı tuşu 
ederek Dünya Şampiyonu oldu. 
Kerem Kamal, dün Akşam memleketi 
Akhisar ilçesine  döndü. Akhisar 
ilçesinde yüzlerce kişi Dünya 
şampiyonu  Kerem Kamal karşıladı. 
Dünya şampiyonu Kerem Kamal, 
burada yaptığı açıklamada "2014 den 
beri bu dünya şampiyonluğunu 
kovalıyordum. Bu güne nasipmiş 
İstiklal  Marşımızı okuttuğum ve 
Bayrağımızı dalgalandırdığım için çok 
mutluyum"  dedi. 
(Haber Merkezi)

Finlandiya'da düzenlenen Gençler Dünya 
Güreş Şampiyonasının  Akhisar 
Belediyespor kulübü güreşçisi Kerem 
Kamal Dünya şampiyonu oldu. 

Çaykur Rizespor Maçı Hazırlıkları Başladı
Takımımız iki günlük iznin ardından 
bugün saat 19:00’da Tarık Almış Spor 
Tesisleri’nde gerçekleştirilen 
antrenman ile TFF 1. Lig’in 1. 
haftasında deplasmanda Çaykur 
Rizespor ile oynayacağı maçın 
hazırlıklarına başladı.Teknik 
Direktörümüz Sait Karafırtınalar 
yönetiminde gerçekleştirilen 
antrenman ısınma çalışmasıyla 
başladı. Core egzersizi çalışmasıyla 
devam eden antrenmanda anaerobik 
düzeyde pas çalışmasının ardından 
dar alanda oyun oynandı. Antrenman 
geniş alanda oyunun ardından 
stretching ile tamamlandı.Ekibimizde 
kadro dışı sürecinin ardından 
affedilen İsmail Haktan Odabaşı ve 
2016-2017 sezonunun ikinci 
yarısında Bodrum Belediyesi 
Bodrumspor’a kiralık olarak verilen 
Kağan Miray Bağış takıma dahil 
olarak çalışmalara 
başladılar.Antrenmanı Başkanımız 
Abdullah Mergen, Futbol Şube 
Sorumlumuz Muzaffer Etçil, yönetim 
kurulu üyelerimiz Erdem Baltacı ve 
Seyithan Akar da izledi.

Öte yandan ekibimizde antrenman öncesinde ise teknik ekibimiz tarafından futbolcularımıza 
Eskişehirspor maçının analiz toplantısı yapıldı.
(Haber Merkezi)

Akhisar Engelliler Meclisi’nden 
Büyükşehir’e Ziyaret

Şehzadeler ’den 
Süs Havuzu Uyarısı

ehzadeler Belediyesi, herhangi bir 
tehlikeli olay yaşanmaması için ilçe 
genelinde bulunan süs havuzlarının 
önlerine uyarı levhası monte etti. 
İlçe genelinde bulunana süs 
havuzlarının içerisinde bulunan 
elektrik

aksamı nedeni ile 
tehlikeli olduğunu ifade 
eden Şehzadeler 
Belediye Başkanı Ömer 
Faruk Çelik, çocukların 
havuzlara girmemesi 
noktasında ailelerin 
son derece dikkatli 
olmaları gerektiğini 
söyledi.Muradiye Meydan 

Projesi Başladı

Yunusemre Belediyesi’nin Muradiye Mahallesi’nde 
hayata geçireceği Muradiye Meydanı ve Çevre 
Düzenleme Projesi başladı. Bölgede hummalı bir 
çalışma yürütülürken; projenin iki ay içerisinde 
tamamlanması planlanıyor.

 Sayfa 9'da

MCBÜ Araştırma ve Uygulama Merkezleri Artıyor
Bilim ve İnsan” 
anlayışı ile 
araştırmak, 
anlamak ve 
paylaşmak için 
çalışmalar yapan 
Manisa Celal 
Bayar 
Üniversitesi 
bünyesinde, 
toplumun 
ihtiyaçlarına 
yönelik 
araştırma ve 
uygulama 
yapmak amacı 
ile kurulan 
araştırma ve 
uygulama 
merkezlerinin 
sayısı 25’e ulaştı

Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi araştırma 
merkezleri ile hayata değer 
katıyor
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STK’LARA HİBE PROJELERİ ANLATILDI
Yunusemre 
Belediyesi, Avrupa 
Birliği tarafından 
yayınlanan “Yerel 
STK’lar Hibe 
Programı” 
kapsamında 
Manisa’daki Sivil 
Toplum Kuruluşlarına 
(STK) hibe 
programlarından nasıl 
yararlanılabileceğini 
anlattı. 

Toplantıya Belediye Başkan 
Yardımcısı İdris Avşar ve ilde 
faaliyet gösteren STK  temsilcileri 
katıldı. 

Üniversite Yolunda 
 Çalışmalar Tam Gaz Devam
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Celal Bayar 
Üniversitesi Muradiye 
Kampüs yolunda yol 
düzeltme ve 
genişletme 
çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyor.

Turgutlu Belediye 
Başkanı Turgay 
Şirin’in Ankara Mahalli 
İdareler Araştırma ve 
Geliştirme Merkezi 
(MİARGEM) 
tarafından 3. 
düzenlenen Etkin 
Belediye Proje 
Yarışması’nda Gönül 
Projesiyle ödül 
almasının ardından 
projeyi yürüten Yazı 
İşleri Müdürlüğü Nikah 
Memurluğu 
personelini 
makamında ağırladı. 

“Birlikten Kuvvet Doğar”
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Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Genç, Akhisar 
Kent Konseyi Engelliler 
Meclisi Başkanı Yeliz 
Dedeoğlu’nu makamında 
ağırladı.

En Büyük Camii 
Projesi

Yunusemre'den

Şişmanlar Bu Kez Dünya 
Şampiyonluğu İçin Mindere Çıkıyor

Ulusal ve uluslararası turnuvalarda elde 
ettiği derecelerle göğsümüzü kabartan 
Manisa Büyükşehir Belediyespor’un 
başarılı judocusu bu kez Şili’de 
yapılacak olan Ümitler Dünya 
Şampiyonası’nda ülkemizi temsil 
edecek. 2017 yılı içerisinde başarılı bir 
sezon geçiren Mert Şişmanlar, Şili’den 
altın madalya ile dönerek, Türk 
Bayrağımızı dalgalandırmayı amaçlıyor.
Dünya Judo Federasyonu’nun 2017 yılı 
faaliyet programında yer alan Ümitler 
Dünya Şampiyonası 09-13 Ağustos 
tarihleri arasında Şili’nin başkenti 
Santiago şehrinde yapılacak. 
Düzenlenecek olan şampiyonada 
Manisa Büyükşehir Belediyespor’un 
başarılı sporcusu Mert Şişmanlar 
ülkemizi temsil edecek. Şampiyona 
öncesi hazırlıklarını Samsun ilinde 
bulunan Türkiye 

Olimpiyat Hazırlık Merkezi’nde tamamlayan 
Mert Şişmanlar, Şili’de Dünya 
Şampiyonluğu için mindere çıkacak.
Gurur kaynağımız oldu
Şişmanlar’ın elde ettiği başarılı derecelerle 
Manisalıların ve ülkemizin gurur kaynağı 
olduğunu vurgulayan Manisa Büyükşehir 
Belediyespor Yönetim Kurulu Üyesi 
Gökmen Aytaç, “Temmuz ayında 
Litvanya’nın Kaunas şehrinde Avrupa 
Şampiyonu olan sporcumuz Mert 
Şişmanlar, bu kez Dünya Şampiyonluğu için 
mindere çıkacak. Bu anlamda Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanımız Cengiz 
Ergün ve Manisa Büyükşehir Belediyespor 
Kulübü olarak sporcumuza başarılar 
diliyorum. İnanıyorum ki, sporcumuz 
Şili’den güzel dereceyle ülkemize 
dönecektir” dedi.
(Haber Merkezi)
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     Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Kaynak Geliştirme 
ve İştirakler Daire Başkanı 
Halis Satılmış, Karakurt Hal 
Depolarını ziyaret etti. 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün’ün selamlarını 
hal esnafına ileten Daire 
Başkanı Halis Satılmış, 
esnafın sorunlarını da 
dinleyerek, bol kazanç 
dileklerinde bulundu.
      Manisa’da hal depolarının 
belli standartlara ulaştırılması 
noktasında çalışmalarını 
sürdüren Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Kırkağaç’ın 
Karakurt mahallesinde 
bulunan halin yerine 5957 
sayılı kanun gereği 
bakanlığın istediği 
standartlara uygun olarak 
yapılan yeni hali bölgeye 
kazandırmıştı.

Has esnafının satışlara 
devam ettiği Karakut Yeni Hal 
Depolarına
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Kaynak Geliştirme 
ve İştirakler Daire Başkanı 
Halis Satılmış, Kırkağaç 
Koordinatörü Ali Rıza Duman 
ve Haller Şube Müdürü Ferda 
Türker ile birlikte Karakurt Hal 
Depolarına ziyarette bulundu. 
Hal depolarında 
incelemelerde de bulunan 
Daire Başkanı Halis Satılmış, 
Karakurt Mahalle Muhtarı ve 
hal esnafı İdris Kat ve halde 
bulunan diğer esnaflarla da 
sohbet etme imkanı buldu. 
Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün’ün 
selamlarını esnaflara ileten 
Daire Başkanı Halis Satılmış, 
esnafın sorunlarını 
dinleyerek, bol kazanç 
dileklerinde de bulundu.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kaynak Geliştirme ve İştirakler Daire 
Başkanı Halis Satılmış, Karakurt Hal Depolarını ziyaret etti. Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün’ün selamlarını hal esnafına ileten Daire 
Başkanı Halis Satılmış, esnafın sorunlarını da dinleyerek, bol kazanç 
dileklerinde bulundu.

Mahalle sakinleri yapılan 
hizmetler için Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün’e teşekkür ederek, 
selamlarını iletti ve “Cengiz 
Ergün gibi bir başkan daha 
önce görmedik, Allah ondan 
razı olsun” diyerek, hayır 
dualarında bulundu.
Büyükşehir Belediyesi 
kanunu kapsamında köyden 
mahalleye dönüşen yerleşim 
birimleri, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi ile tarihlerinde 
görmedikleri hizmetlere 
ulaşmanın sevincini yaşıyor. 
Bu mahallelerden birisi de 
Ahmetli ilçesi Dereköy 
Mahallesi. Dereköy 
Mahallesi’nin altyapı 
sorununu çözmek için ilk 
olarak MASKİ Genel 
Müdürlüğü vasıtasıyla 
kanalizasyon ve içme suyu 
hatları yenilendi. Mahallenin 
altyapısı sağlıklı bir hale 
getirildikten sonra tüm 
sokakları, kilit parke ile 
kaplandı ve güzel bir 
görünüme kavuştu. Toplu 
taşıma ve mezarlık bakımları 
da sorunsuz bir şekilde 
ilerlemekte. Mahalleye 
yapılan yatırımların 
kendilerini çok sevindirdiğini 
belirten mahalle halkı en çok 
da Başkan Cengiz Ergün’ün 
talimatıyla yapılan Düğün 
Yeri’ne sahip olmanın 
mutluluğunu yaşıyorlar.

Ramazan Kozan, “Suyumuz 
akıyor, yolumuz yapıldı, toplu 
taşıma aracımız gelip gidiyor, 
çok memnunuz. Düğün 
yerimiz yapıldı, artık düğün 
ve yemeklerimizi gölgede 
yiyor, içiyoruz. 

    Bütün hizmetlerimizi yaptı. 
Anlatmakla bitmez. 
Başkanımızın her zaman 
arkasındayız.”
Dudu Bilgin, “Başkanımız, 
mezarlığa kadar yollarımızı 
yaptı, suyumuz da akıyor. 
Düğün yerimizi yaptı, altında 
oturuyoruz düğünümüzü, 
mevlidimizi okutuyoruz, sağ 
olsun.

 Allah ondan bin kere razı 
olsun”.

   Halil İbrahim Bilgin, “85 
yaşındayım, köyümüze daha 
önce böyle bir hizmet hiç 
yapılmadı. Köy içinden 
mezarlığa kadar olan yola taş 
döşendi, sondajımız vuruldu 
suyumuz akıyor. Düğün 
salonumuz yapıldı, bunun 
kadar hiç hizmet gelmemişti. 
Cengiz Başkan gibi bir adam 
daha gelmez, Allah uzun 
ömürler versin. İstenildiğinde 
he hizmetler yapılıyormuş, 
başkanla gördük”.

(Haber Merkezi)

“Cengiz Başkan’dan Allah 
Razı Olsun”
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün sayesinde 
gerçekleşen hizmetlerin 
kendilerinde tarifsiz mutluluk 
yarattığını belirten mahalle 
sakinleri, düşüncelerini diye 
getirdi.
Hasan Kozan, “Cengiz 
Başkan’a nasıl teşekkür 
edeceğimizi bilemiyoruz. 
Kahvenin altındaki meydana 
düğün yeri yaptı. Altyapı ve 
kilit parke taşlarımızı yapıldı. 
Yağmur, çamur sorunu yok, 
kabirlerimiz temizlendi. Daha 
yapacak bir şey kalmadı. 
Allah bin kere razı olsun. 
Başkanımızın görevinin 
devamını diliyoruz, kendisinin 
her zaman yanındayız”.
Müşerref Karaaslan, “Daha 
önce böyle hizmet görmedik, 
gurur duyuyoruz 
başkanımızla.

     Allah razı olsun, 
sayesinde mutluyuz. Eskiden 
çamurun içinde düğün 
yapıyorduk, yemek verirken 
sıkıntı yaşıyorduk. Düğün 
yerimiz yapıldı. 
Eskiden hiçbir şey yoktu, 
susuzduk, kuyudan kurtlu 
kurtlu su içiyorduk, şimdi 
sağlıklı su içiyoruz, 
başkanımıza uzun ömürler 
diliyorum”.

 MASKİ Genel Müdürlüğü, 
Demirci ilçesine bağlı 
Yeşildere Mahallesi’nde 22 
kilometrelik altyapı 
yenilemesinin ardından 10 
bin metrekarelik kilit parke 
çalışmalarına başladı.
     Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Manisa Su ve 
Kanalizasyon İdaresi Genel 
Müdürlüğü, 101 Mahalle 
Projesi ile altyapısını 
yenilediği mahallelerin 
üstyapısını da modernize 
ediyor. 

   Yatırım ve İnşaat Dairesi 
Başkanlığı bünyesinde 
yürütülen çalışmalar 
kapsamında Demirci’nin 
Yeşildere Mahallesi’nde 22 
kilometrelik içme suyu ve  
kanalizasyon hattı yenilendi. 
Çalışmaların

MASKİ Genel Müdürlüğü, Demirci 
ilçesine bağlı Yeşildere Mahallesi’nde 
22 kilometrelik altyapı yenilemesinin 
ardından 10 bin metrekarelik kilit parke 
çalışmalarına başladı.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Sanat ve Mesleki 
Eğitim kurslarında Manisalı 
kadınlar istihdama yönelik 
mesleki ve teknik eğitim 
branşları ile hobi içerikli el 
becerilerini geliştirmeye 
yönelik el sanatları eğitimi 
almaya devam ediyor. 

   2017 yılı içerisinde Ağustos 
ayı itibariyle 2 bin 103 kişi 37 
ayrı branşta kurs eğitimi 
gördü. Geleneksel el 
sanatları eğitimleri ile sosyal 
ve kültürel eğitimler gibi 
oldukça geniş bir branş 
yelpazesine sahip olan 
MASMEK kurslarında üretilen 
el emeği göz nuru ürünler, 
artık MASMEK satış 
merkezlerine satılabilecek ve 
kursiyerlerin aile 
ekonomilerine katkıda 
bulunmalarını sağlayacak. 2 
tanesi Yenihan, 1’er adet de 
kültür sitesi ile yeni garaj 
içerisinde bulunan satış 
merkezleri için açılıştöreni 
düzenlendi. 

   Yenihan’da gerçekleştirilen 
törene MASKİ Genel Müdürü 
Yaşar Coşkun, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Genç, MASKİ Genel Müdür 
Yardımcısı Mahmut Bilgen, 
Basın Yayın ve Halkla İlişkiler 
Daire Başkanı Erdinç 
Karaköse, Kültür Daire 
Başkanı Ergün Aksoy, 
Akhisar Koordinatörü Doğan 
Ensivri, Saruhanlı 
Koordinasyon İşleri Müdürü 
Nuri Güncan ve kursiyerler 
katıldı. Saygı 
duruşundabulunulması ve 
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla 
başlayan törende ilk olarak 
Atatürk Gençlik Merkezi el 
sanatları eğitmeni Canan 
İregör söz aldı. 

   Merkezin açılışında bu 
yana Büyükşehir Belediyesi 
bünyesinde yüzlerce kişiye 
farklı branşlarda el sanatları 
eğitimleri verdiğini belirten 
İregör, 

 tamamlanmasının ardından 
10 bin metrekarelik kilit parke 
döşeme işine başlanan 
mahallede tam anlamıyla 
dönüşüm yaşanacak. 
Mahallede yapılan kilit parke 
işini Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Demirci 
Koordinatörü Kazım Aysan 
da yerinde inceledi.
“Köyümüz çok güzel oluyor”
Yeşildere Mahalle Muhtarı 
Yüksel Topuz, mahallelerinde 
yapılan çalışmaların çok 
güzel olduğunu söyleyerek, 
“Yapılan işten çok 
memnunuz. Köyümüz çok 
güzel oluyor. Kilit parke 
döşeme çalışmamızda 
başladı. Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün’e teşekkür ediyoruz. 
Allah razı olsun” dedi.

(Haber Merkezi)

Yunusemre Belediyesi 
bahçesinde inşaatına 
başlanan Yunusemre 
Belediye Meydan 
Camisi'nde çalışmalar 
hızla sürerken; Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, 
makamında Yunusemre 
Belediye Meydan Camii 
Yaptırma ve Yaşatma 
Derneği yönetimini 
ağırladı. Belediye Başkan 
Yardımcısı Saniye Altay, 
Dernek Başkanı Mücahit 
Demirtaş ve dernek 
yöneticilerinin katıldığı 
protokol töreninde 
konuşan Başkan Çerçi, 
yaklaşık 5000 metrekare 
alan üzerine inşa edilecek 
caminin Manisa'nın en 
güzel camilerinden biri 
olacağını dile getirdi. 
DERNEK YÖNETİMİYLE 
PROTOKOL İMZALANDI 
    Belediye Başkanı Çerçi 
açıklamasında,"Belediyem
izin bahçesinde 
Manisa'nın tarihi yapısını 
öne çıkaran güzel bir cami 
projesini hayata 
geçiriyoruz.
Proje üzerinde titizlikle 
çalıştık. Ben de 
çalışmaları yakından takip 
ediyorum. 

Şu anda temel kazma 
çalışmaları yapılıyor. 
Camimiz 5000 metrekare 
alan üzerine inşa edilecek. 
Kente prestij kazandıracak 
bir proje. Dernek 
yönetimimizle 
protokolümüzü imzaladık. 
Birlikte güzel bir iletişim 
içerisinde projemizi 
yürüteceğimize 
inanıyorum" diye konuştu. 
Dernek Başkanı Mücahit 
Demirtaş da, dernek 
olarak üzerlerine düşenleri 
yapmayı hazır olduklarını 
söyledi.

(Haber Merkezi)

“Tüm kursiyerlerimizin isteği, 
emeklerini gelire 
çevirebilmekti. Açılan 
satışmerkezleri ile birlikte 
kursiyerlerimizin bu istekleri 
yerine gelmiş oldu. 

    Tüm kursiyerlerimiz ve 
eğitmen arkadaşlarım adına 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz Ergün’e 
vatandaşlarımızın sanat 
öğrenebilmesi ve aile 
bütçelerine katkı 
sağlayabilmek adına 
sundukları imkanlar 
nedeniyle teşekkür ediyorum” 
dedi.

Alın terlerinin karşılığını 
alacaklar

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi’nin Manisa’daki 
her alanda yapılan 
hizmetlerde büyük bir imzası 
olduğunu söyleyen Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Genç ise, “MASMEK 
kurslarında, hem 
kursiyerlerimizin, hem 
eğitmenlerimizin hem de 
Büyükşehir Belediyemizin 
büyük bir emeği var. Büyük 
uğraşlar içerisinde 
Manisa’daki bütün 
kardeşlerimize el sanatlarını 
öğretmeye çalışıyorlar. 

   Bu el sanatlarının 
neticesinde üretilen ürünlerin 
gelire dönüştürülmesi 
gerekiyor. Bu da satış 
noktalarını açmaktan 
geçmektedir. 2 tanesi 
Yenihan da, 1 tanesi kültür 
sitesinde ve 1 tanesi de yeni 
garaj içerisinde olmak üzere 
toplam 4 adet satış 
noktasının açılışını 
gerçekleştiriyoruz. 

  Bu satış noktalarıyla bu 
kardeşlerimizin ürettikleri 
bütün ürünlerin satışlarını 
burada yaparak alın terlerinin 
karşılıklarını görmelerini 
istedik. Başkanımıza bu 
konuyu sunduğumuzda 
bunun önünü açtı. 

Sizin adına Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Cengiz 
Ergün’e bu nedenle teşekkür 
ediyorum” dedi.
Manisalıların huzuru için 
çalışıyoruz
 Manisa Büyükşehir 
Belediyesi’nin sadece alt yapı 
ve üst yapı yapmakla 
yetinmediğini söyleyen Genel 

Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Genç, “Manisalıların daha 
huzurlu bir şekilde 
yaşamalarını sağlamak adına 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz Ergün 
önderliğinde bütün 
hizmetlerimizi 
gerçekleştirmeye devam 
edeceğiz” diye konuştu.    

MANİSA Büyükşehir Belediyesi tarafından Ahmetli ilçesi Dereköy Mahallesi’ne yapılan 
yatırımlar ve faaliyete giren hizmetler mahalle halkını oldukça sevindirdi. Büyükşehir 
Belediyesi ile birlikte içme suyu ve kanalizasyon hatlarının yenilendiğini, ulaşım için 
düzenli toplu taşıma aracına kavuştuklarını, mezarlık bakımlarının yapıldığını ve parke 
taşı kaplanarak yolların yenilendiğini belirten mahalle halkı, en çok da Dereköy Düğün 
Yeri’ne kavuşmanın sevincini yaşadı.

El Emeği, Göz Nuru Ürünler İçin Satış Merkezi
MASMEK kursiyerlerinin el emeği göz nuru ürünlerinin yer aldığı MASMEK Satış merkezlerinin açılışı 
düzenlenen törenle gerçekleştirildi. 2 tanesi Yenihan, 1’er adet de kültür sitesi ile yeni garaj içerisinde bulunan 
satış merkezlerinde, MASMEK kurslarında üretilen ürünler satılacak ve kursiyerlerin aile ekonomilerine katkıda 
bulunmaları sağlanacak.

    Gerçekleştirilen 
konuşmaların ardından 
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi halk dansları 
topluluğunu halk oyunları 
gösterisi ardından MASMEK 
satış merkezlerinin açılış 
kurdelesi kesildi.

(Haber Merkezi)

Büyükşehir’den Karakurt Haline Ziyaret Ahmetli’de Hizmet Bayramı

YEŞİLDERE MAHALLESİ’NDE
 SIRA ÜSTYAPIDA

Bu Camii Manisa'nın En Güzel İbadethanesi OlacakBu Camii Manisa'nın En Güzel İbadethanesi Olacak
Manisa'nın en güzel camilerinden biri 
olmaya hazırlanan Yunusemre 
Belediye Meydan Camisi için 
çalışmalar başladı. Makamında  Camii 
Yaptırma ve Yaşatma Derneği 
yönetimini ağırlayan Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, 
kente yakışır bir ibadethane 
kazandırmanın mutluluklarını 
yaşadıklarını söyledi.

İlaçlama Hız Kesmiyor

MANİSA Büyükşehir Belediyesi, 
sıcaklıkların artmasıyla daha rahat 
üreme ortamı bulan sinek ve haşere 
popülasyonu ile mücadelesini 
sürdürüyor. Sağlık İşleri Daire 
Başkanlığı Haşere ile Mücadele 
Ekipleri, Turgutlu ilçesinde 3 ayrı 
ekiple gündüz saatlerinde yeşil 
alanlarda larva, gece saatlerinde de 
sokak ve açık alan ilaçlamaları 
yapıyor.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, il genelinde 
biyosidel ürün uygulayıcı 
sertifikasına sahip 
ekiplerle sivrisinek, 
karasinek ve haşere 
mücadelesini sürdürüyor. 
Bu kapsamda Turgutlu 
ilçesinde de ilaçlama 
faaliyetlerine devam 
ediliyor. Yaz mevsimi 
boyunca vatandaşların 
rahat bir nefes alması 
için 3 araç ve ekip, ilçeyi 
baştan sona ilaçlıyor. 

Gündüz saatlerinde yeşil 
alanlarda larva ilaçlaması 
yapılırken, gece 
saatlerinde ise sokak ve 
açık alan ilaçlamalarına 
devam ediliyor. Sağlık 
İşleri Daire Başkanı Talip 
Akbaş, vatandaşların 
sinek ve haşereler 
dolayısıyla mağduriyet 
yaşamaması için 17 ilçede 
ekiplerin görev başında 
olduğunu söyledi.

(Haber Merkezi)
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Turgutlu Belediyesi’nin 
Sosyal Projeleri kapsamında 
yer alan ve evlilikte 50 yılı 
doldurmuş çiftlerin ziyaret 
edildiği Gönül Projesi, Ankara 
MİARGEM tarafından 
düzenlenen Etkin Belediye 
Proje Yarışması’nda Sosyal 
ve Ekonomik Projeler 
kategorisinde ödüle layık 
görülmüştü.

    Turgutlu Belediye Başkanı 
Turgay Şirin de bu başarıda 
emeği geçen Yazı İşleri 
Müdürlüğü Nikah Memurluğu 
personelini ağırladı.
     Yazı İşleri Müdürü Adnan 
Erbaktı, Nikah Memurları Ali 
Akça ile müdürlük 
çalışanlarını ağırlayarak, 
projenin başarıyla 
yürütülmesinden dolayı 
kendilerine teşekkür etti.

 Başkan Şirin, “Geçen hafta 
aldığımız ödül, projeyle 
birlikte ne kadar doğru yolda 
olduğumuzu bir kez daha 
bizlere gösterdi. Her zaman 
dediğimiz gibi ‘birlikten kuvvet 
doğar’. Bu başarı hepimizin 
başarısı. 

    Yazı İşleri Müdürlüğümüz 
Nikah Memurluğu birimimizin 
katkısı çok büyük. 

  Türkiye'nin dört bir 
yanından, pek çok 
belediyenin onlarca proje ile 
katıldığı yarışmada Gönül 
Projemiz ile güzel bir imza 
daha attığımızı 
düşünüyorum. Emeklerinize 
sağlık” dedi.
Kendilerini ağırlayan Turgutlu 
Belediye Başkanı Turgay 
Şirin’e teşekkür eden Yazı 

Başkan Şirin’i Tebrik Ettiler

İşleri Müdürü Adnan Erbaktı 
da proje fikrinin ilk ortaya 
çıktığı andan itibaren hayata 
geçmesinde kendilerine 
desteklerinden dolayı 
memnuniyet duyduklarını 
ifade ederek, “Sayın 
Başkanımız’ın da ifade ettiği 
gibi projenin ödüle layık 
görülmesi doğru yolda 
olduğumuzu gösterdi. 

    Gönül Projesi 
kapsamındaki her ev 
ziyaretimizde bir kez daha 
şahit olduk ki Sayın 
Başkanımız’ın nezaketi 
takdire şayan olmaktadır. Bu 
anlamda aldıkları ödül için 
kendilerini bir kez daha tebrik 
ediyoruz. Gönül Projemiz’e 
de tüm gayretimizle devam 
ediyoruz” dedi.
  
(Haber Merkezi)

Turgutlu Belediye Başkanı 
Turgay Şirin, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım Bakım ve Onarım 
Dairesi Başkanı Fevzi Demir, 
Yol Bakım ve Onarım Şube 
Müdürü Kurtuluş Kuruçay, 
Turgutlu Koordinasyon Şube 
Müdürü İbrahim Kutar, 
Turgutlu Küçük Sanayi Sitesi 
(KSS) Yönetim Kurulu 
Başkanı Hasan Yaman ve 
Turgutlu Belediyesi Fen İşleri 
Müdürü Yasemin Özay 
Sungur ile birlikte, Küçük 
Sanayi Sitesinde yapımı 
devam eden yol çalışmalarını 
inceledi. Alt yapı ve yol 
çalışmaları için teşekkür 
ettiğini belirten KSS Yönetim 
Kurulu Başkanı Hasan Yaman 
“Burası Turgutlu Küçük 
Sanayi Sitesinin 2004 
yılından bu yana kanayan 
yarasıydı. Yağmurlar 
sonrasında bu yolumuzda 
ciddi su basmaları 
oluşuyordu. Biz site yönetimi 
olarak bu sorunu Karayolları 
Müdürlüğüne bildirmemize 
rağmen buradaki sorunu 
çözemediler. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi 
olduktan sonra konuyu 
Turgutlu Belediye Başkanımız 
Turgay Şirin’e ve Manisa 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz Ergün’e 
illettik. Sağolsunlar önce çok 
köklü bir alt yapı çalışması 
yaptılar. Şimdiler de üst yapı 
olarak sıcak asfalt çalışması 
tamamlanmak üzere. KSS 
yönetimi adına ben başta 
Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz 
Ergün’e,Turgutlu Belediye 
Başkanımız Turgay Şirin’e ve 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Yol Yapım Bakım ve Onarım 
Dairesi Başkanı Fevzi 
Demir’e çok teşekkür 
ediyorum”dedi.

 “Gelecek seçimler için değil, 
gelecek nesiller için”

Daha sonra konuşan Belediye 
Başkanı Turgay Şirin “Küçük 
Sanayi Sitesinde kanayan bir 
yara vardı, bir sıkıntı vardı. 
Neydi o sıkıntı her yağmur 
yağdığında şuanda içinde 
bulunğumuz bölge su 
baskınları altında kalıyordu. 
Sanayi sitesi esnafının bir çok 
maddi ve manevi kaydı oldu. 
Bu sorun yıllardır 
çözülemeyen bir meseleydi. 
Ko uyu Büyükşehir Belediye 
Başkanımıza aktardık. 

   Daha sonra buraya nasıl 
köklü bir çözüm bulabiliriz 
diye gerekli görüşmeler 
yaptık. Yağmur sularının 
draneje edilmesi adına önce 
bir alt yapı çalışması yaptık. 
Selvilitepeden gelen o 
yağmur suları menfezlere 
alındı. 

    Burada 2 milyon liralık bir 
hizmet söz konusu. Bu 
yapılan çalışma ile sadece 
Küçük Sanayi Sitesi değil 
Ankara asfaltı, Cumartesi 
pazaryeri ve Adliye Sarayı’da 
da sular altında kalmtandan 
kurtuldu. Bundan sonra 
benzer olaylar 
yaşanmayacak.

   Bu alt yapı çalışmaları belki 
görsel anlamda değil ama 
Turgutlu’nun geledeği 
açısından çok önemli yatırım. 
Hep diyoruz gelecek seçimler 
için değil, gelecek nesiller için 
çalışıyoruz diye. Bu 
çalışmalar bunn bir örneği. Alt 
yapı sıkıntısını çözdükten 
sonra üst yapı da geçici bir 
çalışma yapmak istemedik.

 Burası Küçük Sanayi 
Sitesi olabilir ama 
sirkülasyonu çok olan bir 
yer. Günde 6 bin insanın 
geldiği, 2 bin aracın 
hareket halinde olduğu 
bir yer. Böyle bir sıkıntıyı 
çözdüğümüz için 
mutluyuz. Katkılarından 
dolayı Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanımız 
Cengiz Ergün’e ve 
Turgutlu Belediye 
Başkanımız Turgay 
Şirin’e teşekkür 
ediyorum. Kendisi nerde 
ne sıkıntı varsa çözüm 
bulmak için bizlerle 
birlikte hep sahada ve 
desteklerini bizlerden 
esirgemiyor. Hayırlı 
olsun”şeklinde konuştu.
(Haber Merkezi)

Komple sıcak asfalt 
çalışması yapıldı. Sanayi 
sitesinin belki de en güzel 
yollarından biri oldu. Burada 
emeği geçen başta Manisa 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz Ergün’e, 
Yol Yapım Bakım ve Onarım 
Dairesi Başkanı Fevzi 
Demir’e ve tüm personele 
çok teşekkür ediyorum. 
Sanayi sitesi esnafımıza 
hayırlı olsun diyorum” dedi.
Ardından söz alan Yol Yapım 
Bakım ve Onarım Dairesi 
Başkanı Fevzi Demir’de 
“Turgutlu Belediye 
Başkanımız Turgay Şirin’in 
de takibiyle ekiplerimiz 
gerekli alt yapı çalışmalarını 
tamamladı.  Yaklaşık bir 
haftadır da asfaltlama 
çalışmaları devam ediyor.

Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirin, Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol Yapım ve 
Onarım Dairesi Başkanı Fevzi Demir ile birlikte alt yapısı tamamlanan ve sıcak asfalt 
dökülmeye başlanan Küçük Sanayi Sitesi’ndeki sokaklarda incelemelerde bulundu. 
Küçük Sanayi Sitesi’nin yıllardır kanayan yarası olan sorununun çözüldüğü için mutlu 
olduğunu belirten Başkan Şirin “Turgutlu Küçük Sanayi Sitesi’nin en güzel yolunu 
yaptık, hayırlı olsun”dedi.

Başkan Şirin “Sanayi Sitesi Sular
Altında Kalmaktan Kurtuldu”

Başkan Şirin “Birlikten Kuvvet Doğar”

Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirin’in Ankara Mahalli İdareler 
Araştırma ve Geliştirme Merkezi (MİARGEM) tarafından 3. düzenlenen 
Etkin Belediye Proje Yarışması’nda Gönül Projesiyle ödül almasının 
ardından projeyi yürüten Yazı İşleri Müdürlüğü Nikah Memurluğu 
personelini makamında ağırladı. Başkan Şirin, projeyi başarıyla 
yürüten ekibe teşekkür ederken, Yazı İşleri Müdürü Adnan Erbaktı da 
ödülünden dolayı Başkan Şirin’i tebrik etti.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Celal Bayar 
Üniversitesi Muradiye 
Kampüs yolunda yol 
düzeltme ve genişletme 
çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyor.

 Vatandaşların ulaşım 
problemi yaşamamaları için 
çalışmalarını sürdüren 
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi sıcak asfalt ve 
satıh 

kaplama çalışmalarının yanı 
sıra yol bakım ve onarım 
çalışmalarına da devam 
ediyor. 

   Bu kapsamda Celal Bayar 
Üniversitesi Muradiye 
Kampüs yolunda yol 
düzeltme ve genişletme 
çalışması yapılıyor. 

Çalışmalar hakkında bilgi 
veren Büyükşehir 

Manisa Büyükşehir Belediyesi, Celal Bayar 
Üniversitesi Muradiye Kampüs yolunda yol düzeltme 
ve genişletme çalışmalarını aralıksız sürdürüyor.

Üniversite Yolunda 
 Çalışmalar Tam Gaz Devam

Belediyesi Yol Yapım ve 
Onarım Dairesi Başkanı 
Fevzi Demir, “Celal Bayar 
Üniversitesi Muradiye 
Kampüsü yolunda yol 
düzeltme ve genişletme 
çalışması yapıyoruz. Altyapı 
çalışmaları da tamamlandı. 
Gerekli istinat ve taş duvar 
imalatları da bitirildi. Bu yol 
üzerinde sıcak asfalt 
çalışması yapacağız. Mesai 
mefhumu gözetmeden 
aralıksız çalışıyoruz” dedi.  
(Haber Merkezi)

İhalesi İptal Edilen Yolu 
Büyükşehir Yapıyor
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Mustafa Genç, 
Saruhanlı ilçesine bağlı 
Koldere Mahallesi’nde 
yapımına başlanan asfalt 
çalışmasını yerinde 
inceledi. Yol Yapım ve 
Onarım Dairesi Başkanı 
Fevzi Demir’den bilgiler 
aldı. Genç, “Bugün 
Büyükşehir Belediyesi’nin 
ihalelerine müdahaleler 
olmasaydı bu yollar çoktan 
bitmişti. Bunların tamamını 
biz bitirmiştik. Bunları 
vatandaşlarımız bilsin” 
dedi.

İşadamı Hüseyin Genç 
tarafından asfalt ihalesine 
yapılan itirazın ardından 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
tarafından yapımına başlanan 
Mütevelli-Çavuşoğlu 
arasındaki 5 kilometrelik 
yolun yapım çalışmalarını 

   Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Mustafa Genç 
yerinde inceledi. Genç’in 
incelemesi sırasında Yol 
Yapım ve Onarım Dairesi 
Başkanı Fevzi Demir de hazır 
bulundu. 

     Genç’in incelemesinde 
ayrıca Yazı İşleri ve Kararlar 
Dairesi Başkanı 

    Mustafa Ali Algın ve Sağlık 
İşleri Dairesi Başkanı Talip 
Akbaş, Büyükşehir Belediye 
Meclis Üyesi Süleyman 
Kahramanlar, Saruhanlı MHP 
Meclis Üyesi Ahmet Tumbalı, 
Büyükşehir Belediyesi 
Saruhanlı Koordinasyon İşleri 
Müdürü Nuri Güncan ve 
Saruhanlı Belediyesi MHP 
meclis üyesi Ahmet Tumbalı, 
Koldere Mahalle Muhtarı 
İbrahim Durbay hazır 
bulundu.
Vatandaşlarla Sohbet Etti

 Genç, burada vatandaşlarla     
Yol çalışması incelemesi 
öncesinde Mütevelli 
Mahallesi’ni ziyaret eden 
Mustafa Genç, buradaki 
vatandaşlarla selamlaştı. Kısa 
bir süre bir çay bahçesinde 
vatandaşlarla birlikte 
oturansohbet etti. Genç, daha 
sonra Koldere’de Kemal Paşa
Cami’nde vatandaşlarla 
birlikte Cuma namazını kıldı. 

   Namaz çıkışında Koldere 
Şehit Hasan Karadoğan 
Parkı’nda mahalle sakinleriyle 
sohbet eden Genç’e Yol 
Yapım ve Onarım Dairesi 
Başkanı Fevzi Demir eşlik 
etti.

Koldere-Çavuşoğlu Arası 
Yol İncelendi

Genç ve beraberindekiler 
daha sonra çalışmaların 
devam ettiği yolda 
incelemelerde bulundu. 

    Genç, Saruhanlı’nın iki 
büyük mahallesi Koldere ve 
Mütevelli’yi ziyaret ettiklerini 
belirterek, “Koldere’nin uzun 
zamandır bir ihtiyacı vardı. 

    Koldere-Çavuşoğlu 
arasındaki 5 kilometrelik yola 
ihtiyaç vardı. Bu yol bittiğinde 
Koldere’deki vatandaşlarımız 
bu yoldan çok rahat bir 
şekilde işlerine ve arazilerine 
gidebilecekler. 

   Manisa Büyükşehir 
Belediyesi’nin bu yolu daha 
önce yapıp bitirmiş olması 
gerekiyordu ancak Manisa 
Büyükşehir Belediyesi’nin 
hizmetlerini engellemek 
isteyen bazı insanlar yapılan 
ihalelere itiraz ederek burada 
Manisa
Büyükşehir Belediyesi’ni 
değil, hizmetin yapıldığı 
vatandaşlarımızı 
cezalandırıyor. 

 
   Biz bu yolu kendi 
bünyemizde yapmaya 
devam ettik. 

  Bugün Yol Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanı da bizle 
beraber. Bu Çavuşoğlu 
yolunu bugün sıkıştırmasına 
başlandı. Önümüzdeki hafta 
Cuma günü asfaltı atılacak. 
Koldereli vatandaşlarımızın 
bağlarına, işlerine, 
bahçelerine komşu 
mahallelerine toz toprak 
olmadan gidip gelecekler” 
dedi.

2 Milyon Liralık Sıcak Asfalt 
Yapıldı

Koldere-Mütevelli arasındaki 
yaklaşık 5 kilometrelik yolun 2 
milyon liralık yatırım ile sıcak 
asfalt yapıldığını hatırlatan 
Genç, Koldere’nin 
mezarlığının duvarlarının 
yapıldığını kaydetti. 
Genç, “Haftada iki gün 
Koldere’ye haşereyle 
mücadele ekiplerini de 
gönderiyoruz.

Vatandaşlarımızın daha rahat 
yaşanabilir bir Koldere’ye 
ulaştırmaya çalışıyoruz. Tabi 
ki eksiklerimiz olacaktır, 
bunları tamamlamaya 
çalışıyoruz. Bugün 
Büyükşehir Belediyesi’nin 
ihalelerine müdahaleler 
olmasaydı bu yollar çoktan 
bitmişti. 

    Bunların tamamını biz 
bitirmiştik. Bunları 
vatandaşlarımız bilsin. 
Büyükşehir Belediyesi bütün 
daireleri ve hizmetleriyle 
birlikte alanda, bütün 
mahallelerimizin 
hizmetindeyiz.

    Yaşanabilir bir Manisa 
haline getirmek bizim 
bürokratlarımızın görevi 
budur. Herkes de canla başla 
çalışmaktadır” diye konuştu.

Yol Manisa'ya Ulaşımı 10 
Kilometre Kısaltacak
Saruhanlı MHP Belediye 
Meclis Üyesi Ahmet Tumbalı 
da yapımı çalışması devam 
eden yolun Manisa’ya 
ulaşımı 10 kilometre 
kısaltacağını belirterek, 
yapımda emeği olan başta 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün 
olmak üzere herkese 
teşekkürlerini iletti.

“Şikayetle bizi 
yıldıramazlar”
Yol Yapım ve Onarım Dairesi 
Başkanı Fevzi Demir, tüm 
engellemelere rağmen,

“Tozdan topraktan 
kurtulacağız”

Koldere Mahalle Muhtarı 
İbrahim Durbay, yolun aşırı 
tozlu olduğuna dikkati 
çekerek, ürünlerine zarar 
verdiğini söyledi. Durbay, 
“Bu toz toprak bizim 
ürünlerimizde kırmızı 
örümcek oluşumunu 
sağlıyordu. Bir araç gittiği 
zaman araçlar tozdan 
birbirini görmüyordu. Kaza 
yapıyorlardı, kazalardan 
kurtulacağız. Yazın tozdan 
topraktan, kışın da 
çamurdan kurtulmuş 
olacaklar” ifadelerini 
kullandı.

Buradan geçmeniz 
mümkün değildi. Geçen yıl 
buraya temel malzemesi 
çekilerek iyileştirilme 
yapıldı. Şimdi de kendi 
ekiplerimizle asfaltını 
yapacağız ve 
vatandaşımızın konforlu ve 
rahat bir yola kavuşmasını 
sağlayacağız. 

   Biz gücümüzü Manisa 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün’den 
alıyoruz, bizi bu kadar 
desteklediği için de 
kendisine teşekkürlerimizi 
sunuyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

hizmete devam edeceklerini 
belirterek, “Biz bu makamları 
hizmet için işgal ediyoruz, 
bunun gereğini yapacağız. 
Hiç kimse bizi şikayetle 
yıldıracağını zannediyorsa 
yanılıyor. Burada ihalemiz 
iptal olduysa 24 esasına 
dayalı çalışan ekiplerimizle 
cumartesi Pazar çalışmalar 
devam edecektir. Verilen 
sözler yerine getirilecektir. 
Bu yapılan, Koldere’ye . 
yapılan ilk iş değil. 2 milyon 
liralık sıcak asfalt 
uygulaması yaptık. Bu yolun 
maliyeti yaklaşık 1 milyon 
lira Bu yolu ben biliyorum, 
eskiden buralar tarla 
yoluydu. 

GAFFAR OKAN MAHALLESİ’NDEKİ
 KANALİZASYON İHTİYACI GİDERİLDİ

MASKİ Genel Müdürlüğü, Salihli ilçesine bağlı Gaffar 
Okan Mahallesi’nde altyapısı bulunmayan yerleşim 
alanına kanalizasyon hattı döşeme çalışmalarını 
tamamladı.

MASKİ Genel 
Müdürlüğü, Salihli 
ilçesine bağlı Gaffar 
Okan Mahallesi’nde 
altyapısı bulunmayan 
yerleşim alanına 
kanalizasyon hattı 
döşeme çalışmalarını 
tamamladı.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Manisa Su 
ve Kanalizasyon İdaresi 
Genel Müdürlüğü, 
altyapı hattı 
bulunmayan yerleşim 
bölgelerine sıfırdan hat 
döşeme

çalışmaları ile sağlıklı 
altyapılar inşa etmeye 
devam ediyor.

   MASKİ Genel 
Müdürlüğü Kanalizasyon 
Dairesi Başkanlığı, 
Salihli ilçesine bağlı 
Gaffar Okan 
Mahallesi’nde altyapı 
hattı bulunmayan 
yerleşim bölgesine 
sıfırdan kanalizasyon 
hattı döşeyerek 
mahalleyi ihtiyacı olan 
sağlıklı ve kaliteli 
altyapıya kavuşturdu.

Mahalle 
sakinlerinden 
teşekkür

Mevcut kanalizasyon 
ihtiyacının yeni hat 
döşeme işi sayesinde 
giderildiğini ifade eden 
Gaffar Okan Mahallesi 
sakinleri, yapılan 
çalışmadan 
memnuniyet 
duyduklarını 
söyleyerek Büyükşehir 
Belediyesi ve MASKİ 
Genel Müdürlüğü’ne 
teşekkür etti.

(Haber Merkezi)
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ehzadeler Belediyesi, 
herhangi bir tehlikeli Ş
olay yaşanmaması için 

ilçe genelinde bulunan süs 
havuzlarının önlerine uyarı 
levhası monte etti. İlçe 
genelinde bulunana süs 
havuzlarının içerisinde 
bulunan elektrik aksamı 
nedeni ile tehlikeli olduğunu 
ifade eden Şehzadeler 
Belediye Başkanı Ömer 
Faruk Çelik, çocukların 
havuzlara girmemesi 
noktasında ailelerin son 
derece dikkatli olmaları 
gerektiğini söyledi.

Şehzadeler Belediyesi, aşırı 
sıcak havalar nedeni ilçe 

genelinde bulunan süs 
havuzlarınaküçük çocukların 
tehlikeye aldırış etmeden 
girmeleri nedeni ile tüm 
havuzların önüne uyarı 
levhaları yerleştirdi. Süs 
havuzlarında bulunan elektrik 
sistemi nedeni ile havuzlara 
girmenin büyük bir tehlike 
olduğunu ifade eden 
Şehzadeler Belediye Başkanı 
Ömer Faruk Çelik “Bilindiği 
gibi yazın havaların sıcak 
olması nedeni ile özellikle 
çocuklar serinlemek için 
şehrimizin farklı 
mahallelerinde bulunan süs 
havuzlarına giriyorlar. Süs 
havuzlarının

içinde elektrik aksamları 
olması nedeni ile büyük bir 
tehlike oluşturmaktadır. Bu 
nedenle ilçemiz genelinde ki 
tüm süs havuzlarına uyarı 
levhaları monte ettik. Bu 
konuda hem çocuklarımızın 
hem de ailelerimizin çok 
dikkatli olmalarını önemli rica 
ediyoruz. Şükürler olsun ki 
bugüne kadar bu süs 
havuzlarında her hangi bir 
olumsuzluk olmadı ancak 
olmaması için gerekli 
önlemleri de almak 
zorundayız. Süs havuzlarına 
girmenin son drece tehlikeli 
olduğunu bilinmesini 
istiyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

arasında olmamasına 
rağmen, her zaman okullara 
destek verdiği gibi, Şehitler 
Orta Okulu’nun projesine de 
destek sunan Şehzadeler 
Belediye Başkanımız Ömer 
Faruk Çelik’ e çok teşekkür 
ediyorum. Şehzadeler 
Belediyemiz aynı zamanda 
çevre düzenlemesinin 
yapılmasında da bizlere 
destek olacaklar. Ayrıca bu 
yeni binanın yapılması için 
ciddi emekler sarf ederek, 
defalarca Ankara ve İzmir’ de 
görüşmeler gerçekleştiren 
değerli Kaymakamımız İsmail 
Çorumluoğlu’na da çok 
teşekkür ediyorum” dedi.
“EĞİTİME OLAN 
DESTEĞİMİZ ARTARAK 
DEVEM EDECEK”
Şehzadeler Belediyesi olarak 
her alanda eğitime büyük 
destekler verdiklerini ifade 
eden

Şehzadeler Belediye Başkanı 
Ömer Faruk Çelik 
“Şehzadeler Belediyesi 
olarak kurulduğumuz günden 
beri eğitime ve okullara olan 
desteğimiz artarak devam 
ediyor. Şehzadeler’ in en eski 
ve köklü okullarından olan 
Şehitler Orta Okulumuzda 
eski bir bina vardı. Eski 
binanın yıkım kararı 
çıkartılmıştı. Yine Şehzadeler 
Belediyesi olarak bu binanın 
da yıkımını biz 
gerçekleştirmiştik. 
Sonrasında da çevre 
düzenlemesi ile ilgili gereken 
çalışmaları da biz yapmıştık. 
Yeni yapılacak olan 
okulumuzun projesini’ de 
Şehzadeler Belediyesi olarak 
biz üstlendik. Burada 
yapılacak olan binan etrafta 
bulunan

    2015 yılında yenisi 
yapılmak üzere yıkılan 
Şehitler Orta Okulu binasının 
proje çalışmaları Şehzadeler 
Belediyesinin destekleri ile 
tamamlandı. 

   Tarihi yapıların arasında 
kalması nedeni ile bir türlü 
yapımına başlanılamayan 
okul inşaatına, Şehzadeler 
Belediyesinin hazırlamış 
olduğu proje ile Tabiat 
Varlıklarının Koruma Kurulu 
tarafından kabul edilmesi ile 
yakın zamanda başlanıyor. 
Geçtiğimiz gün Şehitler Orta 
Okulu bahçesinde 
düzenlenen toplantıda 
hazırlanan projenin tanıtımı 
yapıldı. Düzenlenen 
toplantıya, Şehzadeler 
Kaymakamı İsmail 
Çorumluoğlu, Şehzadeler 
Belediye Başkanı Ömer 
Faruk Çelik, İl Milli

Eğitim Müdürü Recep 
Dernekbaş, Şehzadeler İlçe 
Milli Eğitim Müdürü Ebubekir 
Ermiş, şube müdürleri, Okul 
Aile Birliği yöneticileri katıldı. 
Şehitler Orta Okulu yeni 
binasının temelinin Eylül ayı 
içerisinde atılacağını ifade 
eden İl Milli Eğitim Müdürü 
Recep Dernekbaş 
“Geçtiğimiz yıldan beridir 
devam eden Şehitler Orta 
Okulumuzun yapım işinde 
sona yaklaştık.

 İnşallah hızlı bir çalışmayla 
ihale sürecimizi 
tamamladıktan sonra Eylül 
ayı içerisinde oklumuzun 
temel atmasını 
gerçekleştirmiş olacağız. Yeni 
okul binamız 16 derslikli bir 
bina ve diğer donatı 
alanlarından oluşacak. Bu 
aşamada asli görevleri

Yunusemre Belediyesi’nin 
Muradiye Mahallesi’nde 
hayata geçireceği Muradiye 
Meydanı ve Çevre 
Düzenleme Projesi başladı. 
Bölgede hummalı bir çalışma 
yürütülürken; projenin iki ay 
içerisinde tamamlanması 
planlanıyor.

Türkiye’de örnek projelere 
imza atan Yunusemre 
Belediyesi, ilçenin güzel bir 
görünüme kavuşması için 
çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyor. Muradiye 
Mahallesini güzel bir sosyal 
alana kavuşturmak için 

hayata geçirilen 
MuradiyeMeydanı ve Çevre 
Düzenleme Projesi’nde 
çalışmalar başladı. Projeyi iki 
ay gibi bir sürede 
tamamlamayı planladıklarını 
aktaran Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, 
çalışmalara ilişkin bilgi verdi.

Başkan Çerçi açıklamasında, 
“40 bin metrekare alanda 
yapılacak olan projeiçerisinde 
muhtarlık binası, süs havuzu, 
çocuk oyun alanı ve otopark 
bulunuyor. 

Şehzadeler Belediyesi, herhangi bir tehlikeli olay yaşanmaması 
için ilçe genelinde bulunan süs havuzlarının önlerine uyarı 
levhası monte etti. İlçe genelinde bulunana süs havuzlarının 
içerisinde bulunan elektrik aksamı nedeni ile tehlikeli olduğunu 
ifade eden Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, 
çocukların havuzlara girmemesi noktasında ailelerin son derece 
dikkatli olmaları gerektiğini söyledi.

Çevre düzenlemesi ve peyzaj 
çalışmasının da yapılacağı 
proje ile Muradiye’de 
yaşayan vatandaşlarımız 
güzel bir sosyal donatı 
alanına kavuşacak. 
Ekiplerimiz alanda 
çalışmalara başladı. Yaklaşık 
60 gün sonra projemizi 
tamamlamayı hedefliyoruz. 
Vatandaşlarımızın 
yaşamaktan mutluluk 
duyduğu bir kent 
oluşturabilmek için 
çalışmalarımız devam ediyor” 
dedi.
(Haber Merkezi)

Şehzadeler Belediyesi 
tarafından geçtiğimiz yıl 650 
adet şemsiye kullanılarak 
yapılan 103 metrelik 
uzunluğu ile Türkiye’nin en 
uzunu olan Şemsiye Sokak 
Manisalı vatandaşların en 
uğrak mekânı haline geliyor. 
1. Anafartalar Mahallesi 1603 
sokak’ ın yeni yüzüyle 
vatandaşın uğrak yeri 
olduğunu ifade eden 
Şehzadeler Belediye Başkanı 
Ömer Faruk Çelik “1603 
sokak yeni şekliyle Manisa 
halkının en uğrak mekanı 
haline geldi” dedi.

Şehzadeler Belediyesi 
tarafından geçtiğimiz yıl 1. 
Anafartalar Mahallesi 1603 
sokak’ ta yapılan, 650 
şemsiyeli ve 103 metrelik 
uzunluğu ile Türkiye’nin en 
uzunu olan Şemsiyeli

Sokak yaz aylarında Manisa 
halkının en uğrak mekanı 
oluyor. Daha önce 
vatandaşların hiç 
kullanmadığı 1603 sokak’ ın 
rengarenk şemsiyeler ile 
daha güzel bir hale geldiğini 
ifade eden Şehzadeler 
Belediye Başkanı Ömer 
Faruk Çelik “Türkiye’nin en 
uzunu olma özelliğini taşıyan 
Şemsiyeli Sokak, Manisa 
halkının ilgi odağı olmaya 
devam ediyor. Geçtiğimiz yıl 
yapmış olduğumuz bir 
çalışma ile fiziki özelliği 
nedeni ile şemsiyeli sokak 
kurmaya en müsait yer olan 
1. Anafartalar Mahallesi 1603 
sokak’ ta başlattığımız 
çalışma ile 650 adet şemsiye 
kullanarak Türkiye’nin en 
uzun Şemsiyeli Sokağını 
yaptık. Şemsiyeli sokağımız

(Haaçıldığından bu yana 
Manisa halkının ve şehir 
dışından gelen vatandaşların 
büyük ilgisini çekmeye 
devam ediyor. Daha önce 
vatandaşlarımız tarafından 
pek kullanılmayan 1603 
sokak bu gün Manisa’nın en 
çok kullanılan sokağı olma 
durumuna gelmiş durumda. 
Yaz ayların nedeni ile yine 
binlerce Manisalının uğrak 
mekanı olan Şemsiyeli 
Sokağımız adeta bir açık 
hava stüdyosu özelliği de 
taşıyor. Bir çok vatandaşımız 
bu sokakta fotoğraflar 
çekerek sosyal medya 
üzerinde paylaşım yapıyorlar. 
Vatandaşlarımız tarafından 
yoğun ilginin olması bizleri 
ayrıca mutlu ediyor” dedi.

(Haber Merkezi)
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Muradiye Meydan Projesi Başladı
Yunusemre Belediyesi’nin Muradiye Mahallesi’nde hayata geçireceği Muradiye Meydanı 
ve Çevre Düzenleme Projesi başladı. Bölgede hummalı bir çalışma yürütülürken; 
projenin iki ay içerisinde tamamlanması planlanıyor.

Şehzadeler Şehitler Orta Okulu Binası Projesini Tamamladı
Şehitler Orta Okuluna yapılacak olan yeni bina ile ilgili proje çalışmaları tamamlandı. 3 yıldır süren çalışmaların 
ardından Şehzadeler Belediyesi tarafından hazırlanan proje Tabiat Varlıkları Koruma Kurulu tarafından 
incelenerek kabul edildi. Yıkılan eski binanın yerine 16 derslikli tarihi görünüme sahip yeni bir bina yapılacağını 
belirten Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, Belediye olarak projeye 50 Bin TL’lik destek verdiklerini 
ifade etti.

tescilli yapılar nedeni ile tarihi 
dokuya uygun olarak 
yapılması gerekiyor. Bu nokta 
da Kültür ve Tabiat 
Varlıklarını Koruma Kurlu ile 
yaptığımız görüşmelerde bir 
proje hazırlığı yaptık. Kurulun 
onayına uygun, tarihi dokuya 
uyacak olan tarihi mimaride 
bir projenin çizimini 
tamamladık. Binanın 
yapılması ile ilgili olarak 50 
Bin TL’lik bir proje desteğimiz 
oldu. Bunun haricinde yine 
peyzaj projesini de çevre 
düzenine uygun bir şekilde 
Şehzadeler Belediyesi olarak 
biz üstleneceğiz. Bunun yanı 
sıra mevcutta ki binamızın 
bakım onarım ve boya 
badana işlerin de yaptık. 
Şehzadeler Belediyesi olarak 
biz en büyük yatırımın insana 
yapılan yatırım olduğunu 
biliyoruz. Bu nedenle de 
çocuklarımızın daha iyi 
şartlarda eğitim alabilmesi, 
daha bir şekilde yetişmesi ve 
Türkiye’nin yarınlarında daha 
güçlü söz sahibi olabilmeleri 
için bu hizmetleri sunmaktan 
büyük bir mutluluk 
duyuyoruz. Projenin 
gerçekleşmesinde emeği 
geçen herkese çok teşekkür 
ediyorum” dedi.

“ŞEHZADELER’E YAKIŞAN 
BİR OKUL OLACAK”

Yeni yapılacak olan 16 
derslikli okul binasının 
Şehzadeler İlçesine yakışır 
bir proje olacağını kaydeden 
Şehzadeler Kaymakamı 
İsmail Çorumluoğlu “Uzun bir 
süreç takip etmiş olduğumuz 
Şehitler Orta Okulumuzun 
projesini bugün Şehzadeler 
Belediyemizden teslim 
alıyoruz. 

    Okulumuzun yapılması 
noktasın bir neticeye varmış 
olmanın mutluluğunu 
yaşıyoruz. 

  Şuan projemiz ihale birimine 
teslim edilmiş durumda. 
Okulumuzun yapımı ile 
alakalı ihale sürecini de 
Kurban Bayramının hemen 
ardından gerçekleştirmiş 
olacağız. Şehzadeler 
Kaymakamlığı olarak biz bu 
projeyi yaklaşık 3 yıldır takip 
ediyoruz.

    Bazı nedenlerden ötürü 
projemiz biraz gecikmişti. 
Şehitler Orta Okulumuz

konumu itibarı ile tarihi 
binaların arasında kalması 
nedeni ile projemizin biraz 
gecikmiş oldu. Şuan 
tamamlanmış olan projemiz 
hem çok güzel bir proje oldu 
hem de içimize sinen bir 
proje oldu. Okulumuzun 
inşaatı tamamlandığında da 
hem öğrencilerimizin hem de 
velilerimizin memnun 
kalacağı bir yapıyı hayata 
kazandırmış olacağız. 
Mimarisi noktasında 
mevcutta ki valilik binamıza 
biraz benzeyen ve tarihi 
dokuyu yansıtan bir projeyi 
hazırladık.
 Proje aşamasında bir takım 
sıkıntılarla karşı karşıya 
kalmıştık. Bunu da 
Şehzadeler Belediyemizin 50 
Bin TL’lik proje destekleri ile 
tamamlamış olduk. Zaten 
Şehzadeler Belediyemiz 
kurulduğu günden bu güne 
kara okullarımızın tamamında 
gereken destekleri eğitime 
sağlamıştır. Okulumuz 
inşaatının yapılması 
hususunda İl Millî Eğitim 
Müdürlüğümüz gereken 
ödeneği hazırlamış durumda” 
dedi.

(Haber Merkezi)

Şehzadeler ’den Süs Havuzu Uyarısı

Manisalılardan Şemsiyeli Sokak’a Yoğun İlgi
Şehzadeler Belediyesi tarafından geçtiğimiz yıl 650 adet şemsiye kullanılarak yapılan 103 metrelik uzunluğu ile Türkiye’nin en uzunu olan Şemsiye 
Sokak Manisalı vatandaşların en uğrak mekânı haline geliyor. 1. Anafartalar Mahallesi 1603 sokak’ ın yeni yüzüyle vatandaşın uğrak yeri olduğunu 
ifade eden Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik “1603 sokak yeni şekliyle Manisa halkının en uğrak mekanı haline geldi” dedi.

Şehzadeler ’de Sokak Hayvanları

 Sahipsiz Değil
Şehzadeler Belediyesine 
bağlı ekipler ‘Onlar da 
Yemeğe Muhtaç’ sloganı ile 
başlatılan proje çerçevesinde 
Şehzadeler’ in park ve yeşil 
alanlarına sokak hayvanları 
için mama ve su kabı 
montajını sürdürüyor. Montajı 
yapılan mama ve su kapları 
özellikle sıcak havalarda 
sokak hayvanlarının su 
ihtiyacını büyük ölçüde 
karşılıyor.

Her alanda yapmış olduğu 
hizmetlerle Manisa halkının 
büyük takdirini toplayan 
Şehzadeler Belediyesi, sokak 
hayvanları için yapmış olduğu 
projelerde büyük ilgi görüyor. 
Hava sıcaklıklarının yüksek 
seyretmesi nedeni ile sokak 
hayvanları için çalışmalar 
yapan

Şehzadeler Belediyesi, ilçe 
genelinde ki park ve yeşil 
alanlara sokak hayvanları 
mama ve su kabı montajına 
devam ediyor. İlçe genelinde 
bir çok park ve yeşil alanda 
mama ve su kabı montajını 
yaptıklarını ifade eden 
Şehzadeler Belediye Başkanı 
Ömer Faruk Çelik 
“Şehzadeler Belediyesi 
olarak göreve geldiğimiz 
günden bu yana ilçemizde 
yaşayan tüm canlılar için 
hizmetlerimizi yerine 
getiriyoruz. Rutin belediyecilik 
hizmetlerini 65 mahallemizin 
tamamında yaparken, bu 
toprakları birlikte 
paylaştığımız can 
dostlarımız, sokak 
hayvanlarını da unutmuyoruz. 
Şehzadeler Belediyesi olarak 
bugüne kadar sokak

hayvanlarımız için birçok 
hizmeti hayata geçirdik. 
Şehrimizde ki parklara bin 
adet kuş evi montajını 
yapmıştık. 

  Yine sokak hayvanları için 
vatandaşlarımıza 5 bin adet 
su kabı dağıtımını 
gerçekleştirmiştik. Sokakta 
yaşayan kediler için korunaklı 
Kedi Evleri yaparak 
parklarımıza ve uygun 
alanlara montajını 
gerçekleştirmiştik. 

 Göreve geldiğimiz ilk yıl 
başlattığımız sokak 
hayvanları mama ve su 
kapları projemizi de devam 
ettiriyoruz. 

     Bu bağlamda sokak 
hayvanlarının özellikle sıcak 
havalardan etkilenmemesi 
için parklar ve yeşil alanlarda 
montajına başlamış 
olduğumuz sokak hayvanları 
mama ve su kaplarını ihtiyaç 
duyulan alanlara 
yerleştiriyoruz.  
     

              Vatandaşlarımızdan 
ricamız sokak hayvanlarımız 
için başlattığımız 

   bu anlamlı projeye destek 
vermeleri, o kapları 
korumaları ve onlara sürekli 
olarak mama ve su ilave 
etmeleridir" dedi.

(Haber Merkezi)
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MASKİ Genel Müdürlüğü’nün 
Manisa merkezi atıksu 
kaynaklı çevre kirliliğinden 
kurtarmak için inşa ettiği 
atıksu arıtma tesisinde 
betonarme imalatlar 
tamamlandı.
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Manisa Su ve 
Kanalizasyon İdaresi Genel 
Müdürlüğü, daha temiz bir 
Gediz için çalışmalarını 
aralıksız sürdürüyor. Bu 
kapsamda, Yatırım ve İnşaat 
Dairesi Başkanlığı tarafından 
yapımı yürütülen Manisa 
merkez atıksu arıtma 
tesisinde betonarme imalatlar 
noktalandı. Elektrik ve 
mekanik aksamlar ile ilgili 
çalışmalar ise devam ediyor. 
59 milyon TL yatırım bedeli 
ile inşa edilen atıksu artıma 
tesisinde, yılda 30 milyon 
metreküp atıksu arıtılarak 
doğaya sağlıklı bir şekilde

 salınacak.

Solar çamur kurutma 
ünitesinin yapımı başladı

Manisa merkez atıksu arıtma 
tesisinin çalışma sürecinde 
ortaya çıkacak çamurun 
bertaraf edilmesi için solar 
çamur kurutma serasının 
çalışmalarına başlandı. Yılda 
7 bin ton çamuru 
susuzlaştıracak olan tesisin 
zemin dolgusu yapılıyor. 

  Sular çamur kurutma 
ünitesinde, tesisten çıkan 
çamurun kuruluğu yüzde 
80’e yükseltilecek.

 Gediz, özlenen günlerine 
kavuşacak
MASKİ Genel Müdürü Yaşar 
Coşkun, Manisa merkeze 
dünya standartlarında bir 
atıksu arıtma tesisi inşa 
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Yazarların yazmış oldukları yazılar kendilerine aittir.

     Şehzadeler Belediyesi 
Park ve Bahçeler 
Müdürlüğüne bağlı ekipler, 
Şehzadeler İlçe genelindeki 
yeşil alan ve parklarda peyzaj 
çalışması başlattı. 

  Park ve Bahçeler 
Müdürlüğüne Bağlı ekiplerin 
gündüz ve gece olmak üzere 
iki vardiya halinde çalışma

yaptıklarını ifade eden 
Başkan Çelik “Park ve 
Bahçeler Müdürlüğümüze 
bağlı ekiplerimiz yaz ayları 
olması nedeni ile Şehzadeler 
genelinde yoğun bir çalışma 
yürütüyorlar. Bir yandan ilçe 
genelindeki park ve yeşil 
alanlarda peyzaj çalışması 
yürüten ekiplerimiz diğer 
yandan parklarda ki bitkilerde 
haşerelere kaşı ilaçlama ve 
sulama çalışmalarını

ettiklerini ifade ederek, 
tesisteki betonarme 
imalatların bittiğini söyledi. 

    Genel Müdür Coşkun, “59 
milyon TL gibi büyük bir 
yatırım bedeli ile Manisamıza 
önemli bir tesis inşa ediyoruz. 
Gelecek nesillere daha 
yaşanabilir bir Manisa 
bırakmak amacıyla yapılan 
tesisimiz, sadece Manisa’ya 
değil Ege Bölgesi’ne de 
hizmet edecek. 
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi ve MASKİ 
Yönetim Kurulu Başkanımız 
Sayın Cengiz Ergün’ün 
Bereketli Gediz Havzası’nı 
özlenen günlerine 
kavuşturma hedefine her gün 
bir adım daha yaklaşıyoruz. 
Tesisimizin, şimdiden hayırlı 
olmasını diliyorum” dedi.
 
(Haber Merkezi)
 

 

Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi araştırma 
merkezleri ile hayata 
değer katıyor

     
    Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi, mezunlarını 
yenilikçi ve sorumluluk 
sahibi bireyler olarak 
ulusal ve uluslararası 
topluma kazandırmak için 
eğitim-öğretimine devam 
ederken, bu amaçlar 
doğrultusunda hizmet 
veren araştırma 
merkezleriyle de topluma 
öncülük ediyor ve hayata 
değer katıyor.

    Bu bağlamda; MCBÜ 
Rektörü Prof. Dr. A. Kemal 
Çelebi göreve geldikten 
sonra kurulan Sivil Toplum 
Kuruluşları Uygulama ve 
Araştırma Merkezi, 

    
  Kozmetoloji Uygulama ve 
Araştırma Merkezi, Sosyal 
Hizmetler Eğitim Uygulama 
ve Araştırma Merkezi, Dil 
Öğretimi Uygulama ve 
Araştırma Merkezi ile 
odağına bireyi ve toplumu 
alarak özel sektör, kamu 
kurumları ve sivil toplum 
örgütleri arasında güçlü bir 
ilişkinin kurulmasında aracı 
rol üstleniyor.

Yine Prof. Dr. A. Kemal 
Çelebi göreve geldikten 
sonra kurulan Rehberlik ve 
Psikolojik Danışma 
Uygulama ve Araştırma 
Merkezi ile MCBÜ 
öğrencilerinin bilişsel, sosyal 
ve duygusal potansiyellerini 
güçlendirecek seminerler ve 
projeler gerçekleştiriyor. 

  Kurulma aşamasını yeni 
tamamlayan Sağlıklı 
Yaşlanma Uygulama ve 
Araştırma Merkezi ile de yaşlı 
sağlığına yönelik sosyal 
politikaların oluşturulmasına 
ve planların uygulanmasına 
katkıda bulunmayı amaçlıyor.
(Haber Merkezi)

Yunusemre Belediyesi Gündüz Bakım 
Evi’nde eğitim gören minikler 
Dondurma Şenliği yaptı. Doyasıya 
eğlenen minikler, materyallerden 
yaptıkları kıyafetlerle de mini bir defile 
düzenledi. 

Yunusemre Belediyesi Gündüz Bakım 
Evi’nde eğitim gören 60 öğrenci 
Dondurma Şenliği’nde buluştu. 
Minikler şenlikte gönüllerince 
eğlenirken, aileleriyle birlikte atık 
malzemelerden yaptıkları kıyafetleri ile 
de defilede boy gösterdi. Gündüz 
Bakım Evi eğitim koordinatörü Seçil 
Osmanlı, düzenlenen etkinlik ile 
miniklerin eğlenceli 
zaman geçirmesini amaçladıklarını 
belirtti. Osmanlı, “Gündüz Bakım Evi 
olarak yaz okulumuzda eğitim gören 
yaklaşık 60 öğrencimiz ile dondurma 
şenliği düzenlemek istedik. Bu etkinlik 
ile çocuklarımızın eğlenceli zaman 
geçirmesini amaçladık. Miniklerimizin 
ailelerine de teşekkür ederiz. Böyle 
güzel bir etkinlikte bize destek oldular. 
Aynı zamanda artık materyallerden 
kostümler hazırladılar. Miniklerimizin

 bu etkinlik ile geri dönüşümde 
kullanılacak materyallerin neler 
olduğunu tanımalarını sağlamak” dedi.
Yunusemre Belediyesi Gündüz Bakım 
Evi Eğitim Koordinatörü Özlem 
Köroğlu ise çocuklara doğal  
  dondurmadan ikram edildiğini söyledi. 
Köroğlu, “Yunusemre Belediyesi 
Gündüz Bakımevi olarak 
düzenlediğimiz etkinlik ile 
çocuklarımızın hoşça vakit 
geçirmelerini ve aynı zamanda 
eğlenirken de öğrenmelerini sağlamayı

 amaçladık. 

   Miniklerimiz yaz okulu kapsamında 
bizimle birlikteler. Yaz okulumuzun ilk 
dönemi 11 Ağustos tarihinde 
tamamlanıyor. Ardından ikinci dönem 
başlayacak. 
Eylül ayında tamamlanacak olan ikinci 
dönem ile birlikte öğrencilerimizin 
eğitim hayatına katkıda bulunacağız” 
diye konuştu.

(Haber merkezi)

MANİSA Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün’ün girişimleri ile 17 ilçeye kazandırılan 
Çocuk Kültür ve Sanat Merkezleri, yoğun ilgi 
görüyor. Bu kapsamda Ahmetli ilçesindeki 
eğitim yuvası da yaz döneminde 115 öğrenciye 
eğitim veriyor. 6 farklı branşta açılan kurslar ile 
4-12 yaş arasındaki öğrenciler, aydınlık gelecek 
yürüyüşüne adım atıyor. 

MANİSA Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün’ün 
girişimleri ile 17 ilçeye 
kazandırılan Çocuk Kültür ve 
Sanat Merkezleri, yoğun ilgi 
görüyor. Bu kapsamda 
Ahmetli ilçesindeki eğitim 
yuvası da yaz döneminde 
115 öğrenciye eğitim veriyor. 

   6 farklı branşta açılan 
kurslar ile 4-12 yaş 
arasındaki öğrenciler, 
aydınlık gelecek yürüyüşüne 
adım atıyor. 
Ahmetli Çocuk Kültür ve 
Sanat Merkezi, yaz 
döneminde de öğrencilerin 
yoğun katılımıyla eğitimlerini 
sürdürüyor. Matematik, 

 Türkçe, İngilizce, Bale, 
Ritmik Jimnastik, Mental 
Aritmetik ve Satranç 
kurslarında 115 öğrenci, kurs 
görüyor. Uzman eğitmenler 
eşliğinde verilen dersler ile 
öğrenciler, zihinsel 
gelişimlerin yanı sıra sanatsal 
bilgi ve yeteneklerini de 
geliştirme imkânına sahip 
oluyorlar. Ahmetli ÇKSM Kurs 
Sorumlusu Ümmü Karaca, 
yaş gruplarına göre en 
kapsamlı kursları kendilerinin 
verdiğini belirtti. Kurslara 
katılan öğrencilerin, okul 
derslerindeki başarı 
oranlarını da yükselttiklerini 
dile getiren Karaca,

“Veliler, sürekli bizimle 
iletişim halindeler. 
Çocukların, kurslarla 
birlikte ders notlarını 
yükseltmesi aileleri de 
oldukça mutlu etti. 
Aileler, ilçedeki eğitim 
faaliyetleri dolayısıyla 
Başkanımız Cengiz 
Ergün’e teşekkürlerini 
iletiyorlar. Biz de bu 
imkânları bize sağladığı 
için başkanımıza 
teşekkür ediyoruz” diye 
konuştu. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi, 
çocukların aydınlık 
geleceğe yürümesi için 
17 ilçede eğitim 
faaliyetlerini sürdürüyor.
 (Haber Merkezi)

Şehzadeler ’in Parkları Rengârenk

Şehzadeler belediyesi Park ve Bahçeler Müdürlüğüne 
bağlı ekipler, ilçe genelinde yeşillendirme ve 
çiçeklendirme seferberliği başlattı. Şehzadeler’ de ki 
tüm yeşil alanlarda çalışma yaptıklarını ifade eden 
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik “Daha 
güzel ve rengârenk bir Şehzadeler için tüm 
ekiplerimiz ile birlikte çalışıyoruz” dedi.

yürütüyorlar. İki vardiya 
halinde çalışan ekiplerimiz 
Şehzadelerimizde ki park ve 
bahçelerin rengârenk olması 
için yoğun bir çalışma 
sergiliyorlar. Şehzadeler 
Belediyesi olarak 65 
Mahallemizin tamamında 
bulunan yeşil alan ve 
parklarımızda ki bu yoğun 
çalışmamamız bu yaz 
sonuna kadar aralıksız bir 
şekilde devam edecek” dedi.

Bilim ve İnsan” anlayışı ile 
araştırmak, anlamak ve 
paylaşmak için çalışmalar 
yapan Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi bünyesinde, 
toplumun ihtiyaçlarına 
yönelik araştırma ve 
uygulama yapmak amacı ile 
kurulan araştırma ve 
uygulama merkezlerinin 
sayısı 25’e ulaştı. Bu 
merkezler kendi alanlarında 
çalışmalarına hız kesmeden 
devam ederken, akademik 
çalışmalarının yanı sıra 
sosyal sorumluluk 
projelerine de önem vererek 
sorunlara bütüncül, 
disiplinlerarası ve çözüm 
odaklı bir çerçeveden 
yaklaşıyor.

MCBÜ Araştırma ve Uygulama Merkezleri Artıyor
MCBÜ Araştırma ve Uygulama Merkezlerinin sayıları artarak 
çalışmalarına devam ediyor

Kula Mezbahasına Tam Not
Kula’da Manisa Büyükşehir Belediyesi’nce 
yapılan mezbaha, Manisa Gıda Tarım ve 
Hayvancılık İl Müdürlüğü denetmenleri 
tarafından genel ve özel hijyen kurallarına 
uygun bulunarak işletim belgesi almaya 
hak kazandı

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi il genelinde 
çalışmalarını 
sürdürürken halk sağlığı 
konusunda da ödün 
vermiyor. 

   Yakın zamanda 
Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Kula ilçesine 
kazandırılan mezbaha, 
Gıda Tarım ve 
Hayvancılık İl 
Müdürlüğü’nün 
denetimlerinden tam not 
aldı. ,

   Bizzat katıldığı 
denetlemenin ardından 
Kula halkına müjdeyi 
veren Büyükşehir 
Belediyesi Sağlık İşleri 
Daire Başkanı Talip 
Akbaş, “Başkanımız 
Cengiz Ergün 
öncülüğünde yaptığımız 
tüm çalışmalarda halk 
sağlığı konusunda son 
derece titiz 
davranıyoruz. 

  Bilindiği gibi 5216 Sayılı 
Kanun’un 7. maddesinin 
m bendi gereği mezbaha 
yapmak ve işletmek görevi 
Büyükşehir Belediyemize 
ait. 

  Biz de bu kapsamda 
Kula ilçemizde mezbaha 
yaptık.
Küçükkapasiteli yani 
modüler kesimhanenin 
işletme onay belgesi için 
başvuruda bulunuldu. 
Gıda Tarım ve Hayvancılık  
İl Müdürlüğü Hayvan 
Sağlığı, Yetiştiriciliği ve Su 
Ürünleri Şube Müdürlüğü 
yetkilileri gelerek inceleme 
yaptı. Mezbahamız genel 
ve özel hijyen kurallarına, 
kesim standartlarına 
uygun bulundu. Tam not 
alan kesimhanemiz 
işletme onay belgesi 
almaya hak kazandı. Kula 
sakinlerine hayırlı 
olmasını diliyorum” diye 
konuştu.
(Haber Merkezi)

MANİSA ATIKSU ARITMA TESİSİNDE 
BETONARME İMALATLAR TAMAMLANDI

STK’LARA HİBE PROJELERİ ANLATILDI

Yunusemre Belediyesi, Avrupa Birliği tarafından yayınlanan “Yerel STK’lar 
Hibe Programı” kapsamında Manisa’daki Sivil Toplum Kuruluşlarına (STK) 
hibe programlarından nasıl yararlanılabileceğini anlattı. 

Yunusemre Belediyesi 
Strateji Geliştirme 
Müdürlüğü,

  Belediye Meclis 
Salonu’nda düzenlenen 
programda 
Manisa faaliyet gösteren 
Sivil Toplum 
Kuruluşlarına hibe

 programları ve bu 
programlardan nasıl 
yararlanabilecekleri 
anlattı. Toplantıya 
Belediye Başkan 
Yardımcısı İdris Avşar 
ve ilde faaliyet 
gösteren STK  
temsilcileri katıldı. 
Müdürlüğün AB 

Projeler ve Dış İlişkiler 
Birimi 
koordinasyonunda 
yürütülen toplantıda, 
toplam bütçesi 1 
milyon 750 bin Euro 
olan programda 
STK’ların 
hazırlayacağı 
projelere Avrupa Birliği 

tarafından 40 ile 60 bin 
Euro arasında destek 
sağlanacağı belirtildi. 
Yerel STK’ları 
güçlendirmek, diyaloğun 
arttırılmasını öngören 
programın başvuruların 
18 Ağustos 2017 tarihine 
kadar Merkez Finans ve 
İhale Birimine yapılması 
gerekiyor. 

Eğitim Yuvalarımızdan 
Aydınlık Geleceğe

MİNİKLER DONDURMA ŞENLİĞİNDE BULUŞTU

Köprübaşı’nın Kent Meydanı İçin
 Altyapı Çalışmaları Başladı

MASKİ Genel Müdürlüğü, 
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi tarafından 
Köprübaşı ilçesinde 
yapılacak olan ‘Kent 
Meydanı’ projesi için 
altyapı çalışmalarına 
başladı.
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi il genelinde 
başlattığı hizmetlerle 17 
ilçenin çehresini 
değiştirmeye devam 
ediyor. Bu kapsamda 
MASKİ Genel Müdürlüğü, 
Köprübaşı’nın simgesi 
olacak kent meydanı 
projesi kapsamında altyapı

çalışmalarına start verdi. 
MASKİ Genel 
Müdürlüğü’nce, Namık 
Kemal Mahallesi’ndeki 
‘Kent Meydanı’ için bir 
kilometrelik 
kanalizasyon, içme suyu 
ve yağmur suyu hattı 
döşeme çalışmalarına 
başlandı.
“İlçeye değer katacak”
MASKİ Genel Müdür 
Yardımcısı Burak Aslay, 
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi tarafından 
yapılacak olan Kent 
Meydanı ile Köprübaşı 
ilçesinin 

modern bir alana 
sahip olacağını 
söyledi. Aslay, 
“Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanımız 
Sayın Cengiz Ergün, 
17 ilçe genelinde 
ayrım gözetmeksizin 
hizmet ve yatırımlar 
gerçekleştiriyor. 

İlçemize yapılacak olan 
kent meydanı öncesinde 
MASKİ Genel 
Müdürlüğü olarak altyapı 
çalışmalarına başladık. 
Yakın bir zamanda bu 
çalışmaları 
tamamlayacağız. 
Vatandaşlarımıza hayırlı 
uğurlu olsun” dedi.
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MASKİ Genel Müdürlüğü, 
Akhisar ilçesinde 22 adet 
içme suyu deposu ile 15 
adet terfi binasında bakım-
onarım çalışmalarına 
başladı. Işıkköy Mahalle 
Muhtarı Ömer Köseler, 
mahallelerinde susuzluktan 
dolayı köyden giden 
vatandaşların geri 
dönmeye başladığını 
söyledi.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Manisa Su ve 
Kanalizasyon İdaresi Genel 
Müdürlüğü, vatandaşlara 
daha sağlıklı içme suyu 
temini için depoların yenileme 
çalışmalarına devam ediyor. 
Bu kapsamda, Yatırım ve

 İnşaat Dairesi Başkanlığı 
tarafından yapım ihalelerine 
çıkılan içme suyu depoları ile 
terfi binalarının bakım-
onarımları Akhisar’da da 
başladı. İlçede, 22 adet içme 
suyu deposu ve 15 adet terfi 
binası yenilenecek. Bekirler, 
Işıkköy ve Bünyani 
Osmaniye, Hamidiye ve 
Süleymanköy mahallelerinde 
çalışmalara başlayan ekipler, 
sırasıyla içme suyu 
depolarının bakım 
onarımlarını yapacak.
“Her zaman yanımızdalar”

   Bünyani Osmaniye Mahalle 
Muhtarı Ali Tümer, 
“Altyapımızın yenilenmesi ile 
ilgili

başvurumuz, 154 Mahalle 
Projesi kapsamına alındı. Su 
depolarımız yenilenmeye 
başlandı. Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün’e ve MASKİ Genel 
Müdürü Yaşar Coşkun’a 
teşekkür ediyor, her zaman 
yanımızda olduklarını 
biliyoruz” dedi.

“Vatandaş açısından çok 
iyi”

Mahalle sakinlerinden Yaşar 
Karahan, “Su depolarımızın 
yenilenmesinin vatandaşımız 
açısından çok çok iyi 
olacağını düşünüyorum. 
Çalışmalar tamamlanınca 
sıkıntılarımız

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Mustafa Genç, 
Akhisar Kent Konseyi 
Engelliler Meclisi Başkanı 
Yeliz Dedeoğlu’nu 
makamında ağırladı.
Akhisar Kent Konseyi 
Engelliler Meclisi Başkanı 
Yeliz Dedeoğlu, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi’ne 
ziyarette bulundu. Dedeoğlu 

ve beraberindekiler Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Genç tarafından konuk edildi. 
Büyükşehir Belediyesi 
Akhisar Koordinatörü
 Doğan Ensivri’nin de yer 
aldığı ziyarette 18-23 Eylül 
tarihleri arasında 
gerçekleştirilecek olan 
Uluslararası Ayvalık Engelli 
Şenlikleri hakkında 
görüşmelerde bulunuldu.

Geçtiğimiz yıl gerçekleştirilen 
şenliğe Manisa Büyükşehir 
Belediyesi’nin destekleriyle 
katıldıklarını belirten 

     Engelliler Meclisi Başkanı 
Yeliz Dedeoğlu, geçtiğimiz yıl 
sağlanan destek dolayısıyla 
Manisa Büyükşehir
  Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün’e teşekkür etti. 

Dedeoğlu, bu sene yapılacak 
şenlikler için de destek 
talebinde bulundu.
Ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getiren 
Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Genç, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün’ün 
bilgileri dahilinde 
yapılabilecek her türlü 
desteği sağlamaya 
çalışacaklarını belirtti.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç, 
Akhisar Kent Konseyi Engelliler Meclisi Başkanı Yeliz Dedeoğlu’nu 
makamında ağırladı.

Akhisar’dan Haberler Akhisar’dan Haberler

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
ekipleri, Akhisar’da 
mezbahane, hayvan pazarı ve 
mezarlık yolunda sıcak asfalt 
dökümü gerçekleştirdi. Yapılan 
çalışma özellikle Kurban 
Bayramı’nda oldukça yoğun 
kullanılan yolda ulaşıma rahat 
bir nefes aldırdı.

  Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
17 ilçenin her noktasında yolların 
bakım ve onarımına özen 
gösteriyor.

   Fen İşleri Daire Başkanlığı Yol 
Şube Müdürlüğü ekipleri, bu 
kapsamda Akhisar’da da 
çalışmalarını sürdürüyor. 

Özellikle Kurban Bayramı’nda 
yoğun olarak kullanılan 
alanlara öncelik veren ekipler, 
merkezde mezarlık, hayvan 
pazarı ve mezbahane yoluna 
sıcak asfalt dökümü yaptı. 
Çalışma, ilçe sakinlerine 
bayram öncesinde rahat bir 
nefes aldırdı. 

Çalışmaları yerinde inceleyen 
Akhisar Koordinatörü Doğan 
ENSİVRİ,

 

Yol Şube

“Bayram öncesi yapılan bu 
çalışma vatandaşımızın 
yüzünü güldüren Cengiz 
Başkanımıza Akhisar halkı 
adına teşekkürlerimi ve 
selamlarımı iletiyorum.”  
sözlerini kullandı.

 

sağlayan 
yaklaşık bir kilometrelik yolda 
sıcak asfalt dökümü yapıldı. 
Çalışma ilçe sakinleri 
tarafından da büyük bir 
mutlulukla karşılandı. 
Başkanımız Cengiz Ergün’ün 
il genelinde yol şartlarının 
iyileştirilmesine verdiği önem 
hepimizin malumu. Biz de bu 
doğrultuda, Manisalıların 
refahı için çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

 Müdürü Kurtuluş Kuruçay, 
“Kurban Bayramı yaklaşırken, 
kurban kesecek ve 
kurbanlıklarını alacak 
vatandaşlarımızla, ölmüş 
yakınlarını ziyaret edecek 
vatandaşlarımızı düşünerek 
bu yola öncelik verdik. Üç 
alana da ulaşımı

Akhisar Engelliler Meclisi’nden 
Büyükşehir’e Ziyaret

Akhisar’ın İçme Suyu Depolarını Yenileme Çalışmaları Başladı
bitecek” dedi.

Köyden giden vatandaş 
geri dönüyor

Işıkköy Mahalle Muhtarı 
Ömer Köseler, 
“Çalışmalardan çok 
memnunum. Büyükşehir 
Belediyemizin bize sağladığı 
imkanlarla vatandaşımız 
temiz su içecek. Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün’e bize yapmış 
olduğu hizmetler nedeniyle 
teşekkür ediyorum. 
Yıllardır susuzluktan dolayı 
köyden giden vatandaşlar şu 
an köye geri dönüş yapıyor” 
dedi.
(Haber Merkezi)

Ücretli Öğretmenlik 
Başvuruları Başlıyor

2017 – 2018 Eğitim Öğretim yılında İlçemiz Okullarında ücretli 
öğretmenlik başvuruları 14 – 25 Ağustos 2017 tarihleri 
arasında yapılacaktır

Ücretli öğretmenlik başvuruları için İlçe Milli Eğitim Müdürlüğünün 
web sitesinde (Akhisar.meb.gov.tr) yayınlanan dilekçe ile 
yapılacaktır. 25 Ağustos 2017 tarihinden sonra yapılacak olan 
başvurular ilk değerlendirmede dikkate alınmayacak olup; ancak 
eğitim öğretim yılı içerisinde ihtiyaç durumunda 
görevlendirileceklerdir.

Süleyman MERMER
İlçe Milli Eğitim Müdürü

Bayram Öncesi Nefes Aldıran Çalışma

İdrar yolu taşları nedir ?
İdrar yolu taşları, idrarda 
çözülemeyen ve atılamayan 
minerallerin veya maddelerin zamanla 
kristalleşmesi ve birikmesidir. 
Normalde idrarda kristal oluşumunu 
engelleyecek bazı koruyucu kimyasal 
maddeler vardır. Fakat bazı 
insanlarda bu engelleyici mekanizma 
tam olarak çalışamayabilir.
İdrar yolu taşları kimlerde oluşur ?
İdrar yolu taşları her insanda 
oluşabilir. Her yaş grubunda 
görülebilmekle birlikte, sıklıkla 20-50 
yaşları arasında izlenir. Erkeklerde 
kadınlara göre 3 kat daha fazla 
görülür.
İdrar yolu taşı oluşmasının 
nedenleri nelerdir ?
Taş oluşumunda rol oynayan pek çok 
faktör olmasına karşın kesin neden 
tam olarak bilinmemektedir. Bir veya 
birden fazla faktörün taş oluşumunda 
rol oynadığı saptanmıştır.Genetik 
yatkınlık, taş oluşumundaki en önemli 
risk faktörlerinden biridir. Taş hastalığı 
olan hastaların ailelerinde % 10-40 
arasında değişen oranlarda taş 
hastalığı hikayesi vardır.Coğrafi 
faktörler de taş oluşumunda etkindir. 
Taş hastalığı darlık ve sıcak 
bölgelerde daha sık 
görülmektedir.Beslenme, taş 
oluşumundaki en önemli faktörlerden 
biridir. Protein ve karbonhidrattan 
zengin, lifli gıdalardan fakir diyet, taş 
hastalığı riskini arttırmaktadır. Alınan 
su miktarı arttıkça risk o kadar 
azalmaktadır.Tekrarlayıcı idrar yolu 
enfeksiyonları, çeşitli böbrek parankim 
ve toplayıcı sistem hastalıkları, bazı 
ilaçlar, geçirilmiş bağırsak 
ameliyatları, gut hastalığı, 
hiperparatiroidizm gibi metabolik
Hastalıklar da taş oluşumunda rol 
oynamaktadır.
Her taş birbirinin aynı mıdır ?
Hayır. Taşlar kimyasal yapılarına göre 
kabaca kalsiyum içeren ve içermeyen 
taşlar olmak üzere 2 grupta 
incelenirler.Kalsiyum içeren taşlar, 
tüm taşların % 85’ini 
oluşturmaktadır.Kalsiyum içermeyen 
taşlar daha nadir olup, bunlar 
arasındaki en sık görülenler ürik asit, 
sistin ve enfeksiyon taşlarıdır.
Yapılan taş analizleri sonucunda 
belirlenen taş tipine göre ilaç tedavileri 
uygulanarak taşın

tekrarlama riski azaltılabilir.

İdrar yolu taşı olan hastaların ne gibi 
şikayetleri olur ?
İdrar yolu taşları hiçbir bulgu 
vermeden gelişebileceği gibi bazen 
ciddi bulgular da verebilmektedirler. 
İdrar yolu taşı olan hastanın en sık 
rastlanılan yakınması ağrıdır. Ağrı
genellikle iki şekilde izlenir. Bunlardan 
en sık görüleni renal kolik olarak 
adlandırılan çok Şiddetli, böğüre veya 
kasığa bıçak saplanır tarzda vuran 
ağrılardır. Bu ağrılar genellikle
bulantı ve kusmayla beraberdir. 
Taşların yaptığı diğer ağrı şekli ise 
daha hafif şiddetli, devamlılık arz 
eden, künt ağrılardır.Klinik olarak 
hastalarda ikinci sıklıkta görülen bulgu 
idrarda kan görülmesidir. İdrarda kan 
bazen gözle görülebilecek kadar çok 
olurken, bazen de sadece 
mikroskopik incelemede görülür. 
Nadir vakalarda idrarda hiç kan 
izlenmez.
Taş hastalarında, tıkanıklığa bağlı 
olarak idrar yolu enfeksiyonu da sık 
görülmektedir. Enfeksiyon çok basit 
formda olabileceği gibi, ağır böbrek 
iltihabına dahi yol açabilir. İdrar yolu 
taşları bazı durumlarda idrar yapma 
zorluğuna da yol açabilir.
İdrar yolu taşı tanısı koymak için ne 
tür tetkikler yapılır ?
İdrar yolu taşı ile uyumlu şikayetlerle 
doktorunuza başvurduğunuzda 
doktorunuz sizden, idrar tahlili, direk 
karın grafisi, üriner sistem 
ultrasonografisi, IVP (ilaçlı karın 
grafisi), karın tomografisi gibi 
testlerden bir veya birkaçını isteyebilir.
Her idrar yolu taşı düşer mi ?
Böbrek taşların çoğu kendiliğinden 
düşme eğilimindedir. Tüm idrar yolu 
taşlarının yaklaşık % 80’i ilaç tedavisi 
ve takiple düşer. Ancak taşın 
düşmesini etkileyen en önemli faktör 
taşın büyüklüğüdür. 4 mm’nin altında 
olan taşların % 80 düşmesi 
beklenirken, 6 mm’nin üzerindeki 
taşlarda taşı düşürme olasılığı çok 
düştüğünden müdahale gerekebilir.
Ancak taşların şekli ve idrar yolundaki 
yerleşimi de düşmeyi etkilediğinden 
bir taşın takip edilmesi ya da 
müdahale edilmesi gerektiğine 
doktorunuz karar vermelidir.
İdrar yolu taşı olan hastalarda ne 
gibi tedavi seçenekleri vardır ?
Taş hastalığında tedavi yaklaşımları 
çok farklılık göstermektedir. Bazı 
hastalar sadece izlenirken, bazı 
hastalara acil olarak cerrahi tedavi 
gerekebilir.
Tedavi seçeneklerini şöyle
sıralayabiliriz:
1. İzlem : Taşlar büyüklüğüne, yerine, 
şekline göre belli bir süre medikal 
tedaviyle takip edilebilir.
2. ESWL (Dışarıdan ses dalgaları ile 
taş kırma): Genellikle böbrekte uygun 
yerleşimdeki 2 cm’ye kadar olan 
taşlarda uygulanır. Üreter taşlarında 
da uygulanabilir.

Tüm tedavi seçeneklerinde olduğu gibi bu 
tedavi seçiminde de taşın büyüklüğü, 
yeri, şekli, tipi tedavide önemli rol oynar. 
İşlem esnasında hasta uyanıktır. ESWL 
seansı sırasında hastaağrı 
duyulabileceğinden, işlem öncesi ağrı 
kesici kullanılır.Seanslar halinde yapılır. 
Tek birseansta kırılabilen taşlar 
olabileceği gibi tekrarlayıcı seanslara da 
ihtiyaç duyulabilir.Seans sonrası 
hastanede kalmaya ihtiyaç olmaz. Kırılan 
taş parçaları idrar yoluyla vücuttan atılır.
3.Üreterorenoskopik litotripsi (Endoskopik 
üreter taşı ameliyatı): Bu yöntem genel 
anestezi gerektirir. Herhangi bir kesi 
yapılmaz. İnce kalibrasyondaki aletlerle 
idrar yoluna endoskopik olarak girilerek, 
taş bulunduğu yerde kırılır veya alınır. 
Özellikle alt ve orta üreterdeki taşlarda 
çok etkilidir. Hastaların çoğu aynı gün 
evlerine dönüp bir gün sonrada normal 
yaşamalarına dönebilirler.
4.Retrograd İntrarenal Cerrahi 
(Endoskopik böbrek taşı LASER 
ameliyatı): İdrar yolundan 2mm 
kalınlığında fleksible endoskopik cihaz ile 
girilerek, böbrek içine kadar ulaşılır. 
Böbrek içindeki taşlar LASER cihazı ile 
kırılır. Bu yöntem ile 20-25 mm boyuta 
kadar olan taşlar kırılabilir. Hasta 
operasyondan bir gün sonra normal 
yaşamına dönebilir.

5. Perkütan nefrolitotomi (Kapalı böbrek 
taşı ameliyatı): Özellikle böbreğin içindeki 
ESWL yapılamayacak kadar büyük 
taşların veya ESWL’ye dirençli taşların 
tedavisinde etkilidir. Bu yöntem de genel 
anestezi gerektirir. Röntgen kontrolü 
altında, böbrek hizasında sırt bölgesine 
yapılan 1 cm’lik kesi ile böbreğe iki ucu 
açık ince bir tüp yerleştirilir. Bu tüpten 
yerleştirilen özel aletler yardımıyla taşlar 
çıkartılır. Perkütan ameliyatının en önemli 
üstünlüğü, vücut dokularının normal 
yapının korunmasıdır. İyileşme süreci 
hızlıdır. Hastalar ameliyat sonrası dönemi 
açık ameliyata göre çok daha rahat 
geçirmektedir. Hastaların çoğu ameliyat 
sonrası 3. gün taburcu edilir.
6. Laparoskopik ameliyat: Bel 
bölgesinden 10 mm boyutunda kesi 
yapılarak, laparoskopik aletler ile yapılan 
kapalı ameliyattır. Vücut doku bütünlüğü 
korunduğu için, daha az ağrı olmakta ve 
ameliyattan bir gün sonra hasta normal 
günlük aktivitelerine dönebilmektedir. 
İyileşme süreci, açık ameliyata göre çok 
hızlıdır.
7. Açık ameliyat: Diğer tedavi şekillerinin 
yaygınlaşmasından sonra az uygulanan 
bir tedavi seçeneği haline gelmekle 
birlikte gerekli vakalarda her türlü taş 
hastalığında uygulanabilir.
Kontrol altına almakta zorlandığınız 
kronik ağrılarınız oluşabilir. İdrar yolu 
taşları idrar yolları için enfeksiyon 
kaynağıdır. Dolayısıyla tekrarlayan idrar 
yolu enfeksiyonları izlenebilir.Taş idrar 
kanalında tam tıkanıklığa yol açarsa uzun 
dönemde böbrek fonksiyonunu 
kaybederek böbrek yetmezliği gelişebilir.

İdrar yolu taşları tedavi 
edilmezse neler olabilir ?
Kontrol altına almakta 
zorlandığınız kronik ağrılarınız 
oluşabilir. İdrar yolu taşları idrar 
yolları için enfeksiyon kaynağıdır. 
Dolayısıyla tekrarlayan idrar yolu 
enfeksiyonları izlenebilir.Taş idrar 
kanalında tam tıkanıklığa yol 
açarsa uzun dönemde böbrek 
fonksiyonunu kaybederek böbrek 
yetmezliği gelişebilir.
Taş hastalığı tekrarlar mı ?
İdrar yolu taşları 5 yıl içerisinde 
% 50 tekrarlama eğilimindedir. 
Bazı taşların sessiz 
seyredebileceği düşünülürse, taş 
hastalarının 6 ayda bir rutin 
muayeneleri önem taşımaktadır.
Taşların oluşumunu önlemek 
mümkün müdür ?
Tekrarlayıcı idrar yolu taşı olan 
hastalarda taşın yeniden 
oluşumu engellenebilir ya da 
yeniden oluşması geciktirilebilir. 
Bu nedenle 24 saatlik idrar 
analizi ve kan analizini içeren bir 
değerlendirme yapılır. Ayrıca 
taşların kimyasal yapısı araştırılır. 
Metabolik değerlendirme denilen 
bu işlemlerle idrarda taş 
oluşumuna yol açabilecek 
maddelerin düzeyleri ölçülüp 
sonuca göre diyet ya da ilaç 
verilebilir.
Taş oluşumunu önlemek için 
neler yapabilirim ?
Günlük 2 litre idrar çıkartacak 
kadar sıvı alımı, hayvansal 
protein alımının azaltılması, lifli 
diyetin tercih edilmesi, tuz 
tüketiminin azaltılması taşın 
yeniden oluşmasını 
geciktirecektir.
İdrar yolu taşlarının safra 
kesesi taşları ile ilişkisi var 
mıdır?

Böbrek taşlarının safra kesesi 
taşlarıyla herhangi bir ilişkisi 
yoktur. İkisi ayrı sistemden 
kaynaklı taşlardır ve yapıları 
farklıdır. Safra kesesi taşı olan bir 
hastada böbrek taşı
görülme olasılığı artmaz.
Özel Akhisar Hastanesi'nde idrar 
yolu taşlarına ait tüm 
müdahaleler için yeterli teknik 
donanım mevcuttur. Üroloji 
Uzmanı Dr. İbrahim Kahraman 
tarafından idrar yolu taşlarının 
tedavisine yönelik tüm 
müdahaleler yapılmaktadır.

Özel Akhisar Hastanesi Üroloji Uzmanı Opr. 
Dr. Halil İbrahim Kahraman Bilgilendiriyor


